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 وبقاعة الس الشعبي المحلى للمحافظة      ٢٧/١٢/٢٠١٠فى تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الاثنين  الموافق           
شتيوى سالم  / و فى دور الانعقاد الثالث من  الفصل التشريعي السابع برئاسة السيد            ) ٤(  عقدت الجلسة رقم    

 محافظ  -مراد موافي   / رئيس الس الشعبي المحلى لمحافظة شمال سيناء ، وبحضور السيد اللواء الوزير              -سالمان  
 والسادة أعضاء اموعة البرلمانية والسادة أعضاء الجهاز التنفيذي والسادة أعضاء الس الشعبي -شمال سيناء 

    .لية للمراكز والمدنالمحلى للمحافظة والسادة رؤساء االس المح
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    :�+מ�אول�א��	�ش 
 شريف على عبدالرحمن عامر/ السيد-٢   مقبول محمد احمد بكير                    /السيد-١
            ـوده احمدمنسى ابراهيم جـ /السيد -٤                  محمد السيد سليمان على  /السيد-٣
 فايز عبد العزيز حسين الاشرم/ السيد -٦             نجيب سعيد حسين عبد الرحمن/ السيد -٥
 حمدان عبد الرحمن حمدان/ السيد-٨              عاكف حسين محمد المــالح / السيد-٧
 عبان نبيل عيد مطر شـــ/ السيد-١٠              هكريم سليمان كريم ابو شيت/ السيد -٩

 عادل محمد على زناتى                   / السيد-١١
 

    :�+מ��.��6א��	�ش   

 حمدان محمود حمدان الخليلى  /السيد -٢محمد الحبيب الديــب         / السيد-١
 ياض محمدحسن مصطفى ر/ السيد  -٤اسامة اسماعيل احمد ذكرى       /يد الس-٣
  زكى أحمد ابراهيم محمد العكاوى/السيد-٦نور الدين عايش حلاوه جاسر  / لسيد ا-٥
       راهيمكاميلياكامل ادم  اب/السيدة -٨ممدوح حسن سلام أحمد         / السيد-٧
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    :������+מ��.���7א��	�ش

 امى شاهين منسى                 ــس /السيد-٢كريمة أحمد عيد قيشاوى                   /السيد-١
  محـــمد حسانين شعبان/السيد-٤           ـمود صبيح ابراهيم صبيحمح/ السيد-٣
 مد مفتاحمفتاح على محــ/السيد-٦            الحصالح حمادة عبد الرحمن ص/ السيد-٥
 الم راشدسـالعاطى خالدعبد/السيد-٨         سليمان ابراهيم سليمان ابراهيم/ السيد -٧
 امح عطا صبحى محمودسـ/ السيد-١٠         ــلى يس على صــالح عـ/السيد-٩

 ابراهيم محمد ابراهيم الغول/   السيد-١٢حسن محمد مسلم محمد                / السيد-١١

    :���+מ�	א���8א��	�ش

 ـمدوائل  محمدسـليم اح/السيد-٢     مصطفى كامل محمد مصطفى الازرق/ السيد -١
 محمد مطر حسين عبدالحى            / السيد-٤                   سونهاطمة نصارمحمد حف/السيدة-٣
 مد مصطفى حمدان مصطفى مح/ السيد -٦                 مدى فداوىمحمدفتحى حـ/السيد-٥
 عبدالفتاح حمدان سالمان /السيد-٨           ـمدحسـن صالح ابراهيم محـ/لسيدا -٧
 مسعد صالح محمد محمود/  السيد-١٠            ـر الدين خرالدين على فخف/السيد-٩
 

    :�+מ�א�-�:�زو�د     

  غانم بريك سلامه عوض/ السيد -٢          احمد سلامة سالمان الطريفى/ السيد-١
                                 محمد سالمان سلمى هانى / السيد-٤ فرج حماد سليمان ابو رياش        /السيد -٣
 أحمد سلمى عبدربه سيف /السيد-٦             محمد خضر محمد عميره/ السيد-٥
 سليمان زريعى محمد سالم / السيد-٨          محمود على سلامه رفاعى / السيد-٧
  ابراهيم حميده حمدان الحمايده    / السيد-٩

 :�+מ�	�***/���     

 اسليم سليم عليانابراهيم  /السيد -٢                 سنجميل حسن سلام محيـ/ السيد -١
 ـالم صبح لبادصبح سـ/السيد-٤جازى حسان عواد سعيد                   /السيد -٣
 سالم سليمان سالم الحلو   / السيد-٦صالح سليمان جمعة الصياح                / السيد -٥
 ابراهيم محسن مبروك                / السيد-٨            منى عبد القادر خليل البراهمة / ةالسيد-٧
 عبدالقادر سعيد امحمد عيد/ السيد-١٠          عبد المعطى غانم سليم ابو حلو/ السيد -٩
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    :�+מ��%	�א���د  

 سعيد موسى صباح سالم / السيد-٢         صقر موسى موسى عمران/ السيد -١
  مصطفى عبد العزيز سليمان مرزوق/  السيد-٤      سليمان محمد ابراهيم سلامه / السيد-٣
 سالمان مبارك نصار /  السيد-٦عيد سالم اسليم مغنم              /  السيد-٥
 

 ���:�+מ�	�.�1  

   ىعلى ابراهيم نصار موس/ السيد-٢نصر االله عبد الرازق لافى                     / السيد-١
 عبدالجبار محمد سالمان/السيد -٤                   ـامدحميد منصورحميد حـ/السيد-٣
 ليمان عامر سليمان عامرسـ/ السيد-٦           عبد الناصر ابراهيم محمد كليب/ السيد -٥
 عبد الحميد محمد سليم سويلم/ السيد -٨                ليمان حسنسليم على سـ /السيد -٧
    سلام جحرود سليمان                   /السيد-٩

 :�+מ�א�3+��������

  سليم سالم سليم مسلم /يد الس-٢ عبد االله قنديل بدوى حمدان           /السيد -١
 ابراهيم سعيد حميد                 /السيد-٤               الممد سالم سلمان سـمح/ السيد -٣
              ح  صبيمحمد سليم حسين/  السيد-٦ نايف زايد عيد مسعد                  /السيد-٥
 عيد عطية سلامة عطية / السيد -٨             وده خضراضحيان خضر ع/السيد-٧
 محمد درويش سويلم/  السيد-١٠محمد حامد سالم بحيرى                 /السيد-٩

 صابرفرج االله مصلح                / السيد-١١

   :�+מ��;***ل  

 ليمانسليمان محمد امحمد س/ يد الس-٢           لامة عوده جريد عويضهس/ السيد -١
                  عيد جمعه سالم سليمان/ السيد-٤محمد حسن نخلاوى عبدالغنى         / السيد-٣
  محمد سليمان سلامه عايد       / السيد -٦             الم حسين صباح محمدسـ /السيد-٥
 عادل حمد سليمان حمد/  السيد-٨     سليمان عيد مصلح حمد          / السيد-٧
 حمدان حسين سالم حمدان /  السيد-٩
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  خالد/                       السيد اللواء-مساعد وزير الداخليه  -١
 ربى عبدالسلامجابر محمد الع/ رئيس مركز ومدينة العريش                   السيد-٢ 
 مدحت صالح محـــمود/ رئيس مركز ومدينة بئر العبد                  السيد  -٣

 ســـامح عيسى عبداالله/ رئيس مركز ومدينة رفح                      السيد  – ٤
 هشـام كمال عبد الرازق/  السيد     رئيس مركز ومدينة الشيخ زويد           -٥
 ســــــالم على احمد/ ينة نخل                       السيد  رئيس مركز ومد -٦
 هاشــــم بشير حسين/  رئيس مركز ومدينة الحسنة                     السيد -٧
 الم مصطفى سالمـــــس/ ممثل وزارة الســـــياحة               السيد – ٨
 محــــــمد احمد مرسى /السيد           وكيل وزارة الزراعة                 – ٩

 احمد محمد ابراهيم كحوش/  السيدير عام منطقة التأمينات الاجتماعية        مد -١٠
 محــــمود شحاته حسنى/ قائد مرور شمال سيناء                        السيد  -١١
 محــمود عبد الوهاب الفقى/ مراقب عام التنمية والتوطين               السيد  – ١٢
 طلعت على الحـــريـرى/ مدير عام الرى بالمساعيد                    السيد  -١٣
 عبد الشــافى صلاح مصطفى /   مدير مديرية الشباب والرياضه             السيد-١٤
 حمدى ســــليمان الحجاوى/   مدير عام شئون االس                    السيد-١٥
 فتحى جمعة راشـــد ابو حمده/ ن                   السيدمدير عام مديرية التموي -١٦
 ربيــع عامر الشــــريف/ رئيس قطاع توزيع كهربة القناه            السيد -١٧
 نوال محــمد ســـــالم/   مدير فرع الس القومى للسكان        السيدة-١٨
 الهادى محمد خليل عبد /  مدير منطقة تعمير شمال سيناء              السيد-١٩
 خالد محمد مسلم الكاشف/ السيد مدير عام مديرية المساحة بشمال سيناء   -٢٠
        ســناء جلبانـــه  /  الس القومى للطفوله والأمومه             السيدة -٢١
 هانى محمد حلمـــى/  مدير عام هيئة كهربة الريـف               السيد- ٢٢
 عباس ابراهيم مرسـى/ة الطرق والنقل                   السيد  مدير مديري-٢٣
 فؤاد يوسف سـعد./  مدير عام الطـب البيطرى                  السيد د-٢٤
 محمود ابوالقاسم عبداللطيف الجندى /   مدير عام مديرية الأسكان والمرافق         السيد-٢٥

 صابر عطــــية مشــالى    / مية       السيد مدير عام الهيئة العامة للابنية التعلي-٢٦
 محـــــمود حسن سالمان  /    السيد   الهيئة العامه لحماية الشواطىء         -٢٧ 



 ٥

 محــــمود ابو اد محمود/  مدير عام مديرية التضامن الإجتماعى        السيد-٢٨
 دى سليمان الحجاوى حم/ السيدمدير عام ادارة شئون االس                 -٢٩
 عاطف رمضــــان عافيه  /   مدير عام مديرية الصحة والسكان          السيد -٣٠
 ســـامى ســـــعد/    مدير عام إدارة الأتصال                    السيد-٣١
 أحمد قدرى شــــعيشع/           السيدسينا والقناه  وكيل وزارة الأعلام -٣٢
 عبدالرحمن احمد محــمود./ ث صحة الحيوان             السيد د مدير معهد بحو-٣٣
 شــــوقى عبداالله عطية / ادارة الوعظ بشمال سيناء                  السيد -٣٤
 محـــــمد خطاب عليوه/  مدير عام منطقة التليفونات                 السيد-٣٥ 

  الجنيدى محمد عبد السميع/ سيد  وكيل منطقة شمال سيناء الازهرية           ال-٣٦

  - :و�د��3	��ن�	?+.<�א���.�س�א�-�����א��3�������	א$ز�و�א��دن�$ل��ن
  رفــــح   ركزرئيس الس الشعبى المحلى لمسليمان عوده سليم                 / السيد  – ١
 ى لمدينة نخــــلاشرف حمدان سالم                     رئيس الس الشعبى المحل/ السيد -٨
     الحسنه           رئيس الس الشعبى المحــلى لمركز عيد حسين سالمان          / السيد -٩

 سنه                 ـــرئيس الس الشعبى المحلى لمركز الح بلال سويلم بلال                 /  السيد-١٠

  :و�د��3	��ن�א��.���א��.���وא�=����$ل��ن

 أحمد على حسن عودة           الامين العــــام                 / السيد  -١
  سامية عفيفى حسن            الأمانة الفنيــــة/   السيدة-٢
   الامانة الفنيــــة تولى            ـكوثر محمد م/  السيدة-٣
 الامانة الفنيــــة رحاب اسماعيل عبد الرحمن    /  السيدة -٤
 الامانة الفنيــــةنشوى احمد محمد               / يدة  الس– ٥

   : و�.מ��.�ط�.��2وא��	א����2��6א�$���و#	
     مركز المعلـــومات             عايدة إبراهيم عرفات/  السيدة – ١
    مركز المعلـــومات             إنصاف إبراهيم عرفات / السيدة – ٢
 مركز المعلـــومات       بد          ــحنان محمد العـ/  السيدة -٣
    مركز المعلـــومات                نجاة شعبان الغــزال/  السيدة -٤
    مركز المعلـــومات             ريهام حسين القـدرى/  السيدة -٥
 دينا حسن العيسـوى                مركز المعلومـــات/  السيدة – ٦
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 بسم االله الرحمن الرحيم                                          
 صدق االله العظيم" وقل اعملوا فسيرى االله عملكم ورسوله والمؤمنون"              
ا من شمال سـيناء       خالد مساعد مدير   /السيد اللواء / حب بالسيد الوزير المحافظ     يعا نر بإسمكم جم 
محمود شحاته مدير إدارة المرور والسادة رؤساء المـدن والجهـاز           / أيضا بالسيد العميد    نرحب  

التنفيذى نرحب أيضا بالسادة رؤساء االس المحلية للمراكز والمدن ورجال الصحافة والاعـلام             
 مدير عام التموين للفقيد      /محمد حسين / يتقدم الس بخالص العزاء لأسرة المرحوم     سمكم أيضا   إب

ممـدوح سـلام    /الرحمة ولأهله خالص العزاء أيضا يتقدم الس بخالص العزاء إلى السيد المهندس           
 والدته أيـضا    لوفاة/سليمان ابراهيم سليمان    / لوفاة عمه ويتقدم الس بخالص العزاء للمهندس        

وائل سليم لوفاة إبن عمهمـا      / والأستاذ   -الدين على   فخر  / الس بخالص العزاء للحاج    يتقدم
 عمـه يتقـدم الـس بخـالص العـزاء      كرم أبوشيته لوفاة/العزاء للأستاذالس بخالص يتقدم  



 ٧

 جناتـه   فسيح لوفاة نجله للفقداء الرحمة وندعو االله عز وجل أن يسكنهم             صبح صبح سالم /للأستاذ
إبراهيم محسن مبروك عضو     /يتقدم الس بخالص التهنئة للأستاذ     وزويهم خالص العزاء     ولأهليهم

 أحمد ابراهيم وحصوله على أمين عام إتحاد الطلبه على مستوى المحافظة وعـضو              الس لفوز نجله  
جميعـا  الاتحاد العام على مستوى الجمهورية مبروك يا استاذ ابراهيم  أيضا يتقدم الس بـإسمكم           

القيام بأعمال الأشراف بوظيفـة رئـيس       سالم على أحمد على لتوليه      /الص التهنئة للسيد اللواء   بخ
سالم واحنا بنشكر السيد المحافظ على اهتمامه       /نياتنا لك التوفيق ياسيادة اللواء    مركز ومدينة نخل تم   

 ـ      ك إن بالوسط ونخل وحضرتك من أحد القيادات اللى اتكلم عليها المحافظ بكل خير ربنـا يوفق
أحمد شعبان أحمد لتوليه القيـام      / شاء االله فى المهمة كما يتقدم الس بخالص التهنئة للسيد الأستاذ          

بأعمال مدير مديرية الشباب والرياضة لحين تعيين مدير عام عن طريق لجنة القيادات بالمحافظة احنا             
المحافظـة فاحنـا     داخل   ديةبنطمع فى سيادة المحافظ واحنا عارفين قدرته على تولى المناصب القيا          

أنا مش عاوز أتكلم فى التموين لأنى أنا عرفـت          أحمد شعبان وطبعا    /  الاستاذ سيادة المحافظ بتركى  
 .الكثير عنه إن شاء االله فى الجلسة الجاية هنتكلم ونبارك للى هيتولى إن شاء االله تمنياتنا له بالتوفيق 

بالمحافظة تمنياتنـا    مدير عام التأمينات الإجتماعية      أحمد محمد إبراهيم كحوش لتوليه    /نىء الأستاذ 
ثل م وأنتم الس المحلى الم    لك بالتوفيق أنا بردو فى حاجة تانية بإسمكم جميعا أقدم الشكر والتقدير           

مراد موافى على استـضافه اعـضاء       / للسيد اللواء    وأقدم شكرى وتقديرى     لمحافظة شمال سيناء  
اء محافظة شمال سيناء لواجب مأدبه عشاء فـسيادة المحافظـة ده    من ابن٦٠الحزب وتقريباً عدهم   

أن نقـدم   وكريمة لكن واجبنا أحنا أبناء سـيناء        مش جديد عليك الكرم انت من اصول عريقة         
الشكر والتقدير على اهتمامك كل المحافظات كانت لها وفود ولكن الطـابع اللـى قـام بيـه                  

فى القاهرة بمأدبه عشاء لأبناء محافظة شمال       مجمع الحزب   مراد موافى لأعضاء    /اللواء المحافظ   /السيد
 مراد موافى فلك منا كل الشكر والتقدير /سيناء ده بيدل على كرم وأصالة السيد اللواء
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  ٢٣/١١/٢٠١٠يخ المنعقدة بتار) ٣( مضبطة الس رقم التصديق على :א���د�אAول�
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 أن نبدأ جدول الأعمال وعندنا لجنتين قبل أن نبدأ جدول الأعمـال فى              بعد إذن حضراتكم قبل   
 هتقوم بيه فى تولى نظافة المحافظة العقد المبرم بينـها           إستعراض سريع لشركة كيرسيرفس على اللى     

 فى وقت سريع هتشوفوا إيه اللى هتقوم به الـشركة فى خـلال    إن شاء االله١/٢وبين المحافظة فى  
 .هذه الفترة 
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 فعلا وبعدين كان عندى إمبـارح رئـيس مجلـس الإدارة            ١/١بالنسبة للنظافة إحنا إتفقنا يوم      
 هتوصل يـوم    فقوللى عربية بتعمل بمواصفات خاصة جاية من السعودية         ٣٠ فى   والعضو المنتدب 

 مش هابدأ فقلنا مش مشكلة تحملناها كده ونكمل شهر ونبدأ أقوى وهنبدأ قدام حديقة                فأنا ١٠
مبارك هيتعمل ذى مابتعمل القوات المسلحة حاجة إسمها تفتيش حرب هتتفرجوا على أجزاء منـه       

بكل العاملين والنظام اللى هيشرحوا سيادة العقيد غير معمـول فى أى            هتصطف  العربيات كلها   
لـة موضـعية أخـرى      العريش الى نق  هننقل  ه قد إيه مجهود منظومة نظافة كاملة        حته هتحسوا إن  
 الموضوع تحدى   وامحترمة واخد وا أن هناك الشركة الحقيقية ناس       من أول شهر هتشعر   وهتحسوها  

على مستوى الجمهورية لإن إتعرض من جهات أخرى نجيب ناس تانية أقل فى الكفاءة وأصـريت             
ا تشوفوا التقرير اللى بيتقدم هتعرفوا إن الموضوع علمـى مـش            هتشوفوا لم وعلى هذه الشركة    

  .حنسيب الحكم بعد ماتشوفوا العرضموضوع شيل زبالة وانتهى ده موضوع علمى بدراسة 

�2ط�����د�	�$�	+	�س/�א�+�دא����د

 رئيس مجلس محلى/الشيخ سالم سالمان ـ  مراد موافى محافظ شمال سيناء /معالى سيادة الوزير المحافظ
محافظة السادة الحضور السلام عليكم ورحمة االله وبركاته كل عام وأنتم بخير اسمحـوا لى لبـضع                 

لى اسرتكم المتحابة كما أرى وهذا شرف لى على مدار ثلاثة اشهر مضت ونحـن      إنضم  أن  أدقائق  
 البيئة تحركنا فى  كيرسرفس قطاع شئون    بصفتنا فريق البحث الميدانى لشركة      هنا فى مدينة العريش     

ونسمع عبارات الامـل    كل شبر فى مدينة العريش وكلما تحركنا كنا نرى بوضوح نظرة التفائل             
 عليكم سيادة معالى الوزير الجميع يقول وبعبارة المواطن البسيط المحافظ حيبنى العريش من              نعقدالم

نحـن شـركة    " جديـد وسوف يشرق غدا فجرا     " اليوم   جديد ومن هنا استلهمنا عنوانا لعرضنا     
 دورا معكم نساهم به  فى غد افضل وفجرا جديد مشروع النظافة العامـة               سرفس سيكون لنا  كير

وتنفيذ شـركة كيرسـرفس     لمدينة العريش تحت رعاية محافظة شمال سيناء ومجلس مدينة العريش           
 ..قطاع شئون البيئة 
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 ـ               كانت س  ه العزيـز    يناء وستظل هى تلك البقعة المباركة التى اقسم ا المولى عز وجـل فى كتاب
  مراحل تنفيذ المشروع مرحلة الاعداد والتنفيذ وهى الفترة التحضرية التى مازلنا فيها حتى الأن
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 وهـى مرحلـة     ن شاء االله  لثة فى انتهاء المشروع ا    مرحلة التخطيط والتنفيذ للعمليات المرحلة الثا     

 ١/٢/٢٠١١ ليبدأ العمـل أن شـاء االله فى          ٧/١٠/٢٠١٠تم اسناد المشروع فى      قدالتسليم ،   
 لتنفيذ عدة    يوم وهى الفترة المخصصة    ١١٣الفترة التحضرية اللى بنقول عليها دلوقتى هى        تصبح  

يارات توفير الحاويات   اجراءات كبيره اهمها الانتهاء من تجهيز مرافق المشروع توفير المعدات والس          
المخصصة بجمع المخلفات والادوات وتوفير الملابس والزى الخاص للشركة تدريب الكوادر الفنية            

 .وكوادر السيطرة والاشراف جلب وتعيين العماله واستكمال النواحى الادارية الخاصة م 
 ـ أاحنا دلوقتى بقى عندنا اربعة مرافق للشركة فى مدينة العريش            و جـراج المعـدات   ول مرفق ه

 تم تجهيـز    -يطر جنوب حى الزهـور    و متر فى منطقة ابو خ     ٢٠٠٠والورشة الفنية على مساحة     
الورشة وانشاء كل الورش اللازمة لعمل مركز خدمة متكامل لصيانه معدات الشركة دى بعـض    

 .ن لأصور لمراحل الانشاء حتى ا

��*I3و�المرفـق   كة على السادة الحضور    بعرض بعض الصور الخاصة بالشر     ميد  قام السيد الع    :�
عملنا اثنين مبيت للعمـال فى شـرق        ة   انطلاق العمال  ةوهو مبيت العمال واحنا لسهول    ) ٢(رقم  

 . وسرعة فى  تجميع العمالة فى الصباح ةسهولالمدينة وفى غرب المدينة علشان يبقى فى 
 قطاعات فى غـرب      عامل ويخدم ثلاثة   ١٨٠ويسع ل   ) ١(هو مبيت للعمال رقم     ) ٢(المرفق رقم   

 المدينة ودى بعض الصور لمراحل الانشاء
وهو موجود فى شـرق المدينـة فى منطقـة عـاطف            ) ٢(هو مبيت العمال رقم     ) ٣(المرفق رقم   

 فى غرب المدينـة دورات   ١٨٠ عامل بالاضافة ل     ١٢٠السادات تحديداً ويتكون من عنابر تسع       
ن المرفـق رقـم     لأمال مراحل التنفيذ حتى ا    على الع ة  مياه عموميه للعمال وغرفة اشراف للسيطر     

فى منطقة متوسطة بالنـسبة للمدينـة       دارى للشركة وتم انتخابه ذو عنوان واضح        لإوالمقر ا ) ٤(
 سـاعة   ٢٤المقر بمكتب للشكاوى على مدار       هذا   بشارع الكورنيش امام شرطة السياحة وزود       

د ايضا مكتب الشكاوى بجهـاز      لتلقى شكاوى المواطنين تخصيص تليفون ارضى ومحمول تم تزوي        
طقم الـسيطره   أ مع المشرفين و   ىضرمربوط على شبكة اللاسلكي اللى موجود على الا       للاسلكي  

نقل على  يمكتب الشكاوى بعد تلقى الشكوى بيبدأ يشتغل كغرفة سيطرة للعمليات على الارض             
 اءاته فوراً بأجرماللى بيقو طول ببلاغ للاسلكى الشكوى فى حينه الى المدير التنفيذى 

وفرنا وسيله نجده سريعة اللى هو متوسكل ذو صندوق خلفى موجود مع كل قطاع علشان حل                
فى لافته مضيئة امام شرطة السياحة عليها عنوان وتليفونـات           المشاكل والمواقف الطارئة السريعة   

 الشركة للشكاوى 
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فريق العمل للبحث الميدانى    بالنسبة للمعدات والسيارات الحقيقة احنا بنشتغل على منظومة ان           -
دد نوع المعدات والادوات طبقا لتصميم ادوات العمل هى منظومـة         حبيدرس الارض كويس وبي   

ادارة الشركة تفاعلا مـع  حتضعها برضة فى نقطة تم دراسة الارض جيداً  هى صالحة لما  والمكان ده   
 اداء راقى للنظافة درست ايه       مستوى ه في ىالاهتمام الكبير لدوله واهتمام سيادة المحافظ فى ان يبق        

ض النظر عن المعدات اللى موجوده فى كراسة الشروط واحنا برضة شفنا            غ المشروع ب  هاللى محتاج 
نا فى كراسة الشروط بعض المعدات اللى هـى ليـست           فمطلوب للبلد من معدات واض    ايه اللى   

ه دى عملاقـة بتـشيل       متر للسيارة الواحد   ٢٢ ه سيارة مكبس سع   ٢بالقليله فى التكلفة اضافنا     
اللى موجوده فى    للمكنسه   ةصندوق وبتفرغه وبتكبس القمامة اضافنا مكنسه ثانية اضافية بالاضاف        

 الادارة بتجهيـز  سة اليه تم اصدار تعليمات من مجلسكراسة الشروط مكنسة اليه بقى عندنا مكن    
 المكوكيـه تم تجهيـز       متر مكعب اللى هى العربية الصغيره        ٦ عربية   ٣٠جميع العربيات اللى هى     

 للمنظر الحضارى لعمليه نقـل      هجميع السيارات بجهاز لرفع الحاويات ودى لسرعة الاخلاء وبرض        
 الشروط وسيارة لورى قـلاب لخدمـة        كراسةواخلاء المخلفات بالاضافة للمعدات الموجوده فى       

عنـدنا  " ببيـك ا  "  سـيارة    ٢رفع مخلفات المبانى والردش عندنا ثلاثة لودر مقاسات مختلفـة           
 ..متوسكلات النجده السريعة 
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 ٢٤٠ مكعب حاوية بلاسـتك      ١,٥ع عندنا حاوية معدنية     روحويات التى تخدم المش   لبالنسبة ل  -
ا  لتر ودى اضافة جيده حنـشرح مهمتـه        ٥٠ ة بلاستك سع  ة متر سل  ١٢٠لتر حاويه بلاستك    

عندنا العربه المزدوجه الدبل باكيت اللى هى بيقوم العامل برفع المخلفات فيها عنـدنا باراويطـه             
عجلة اماميه لرفع الاتربه والرمال اسفل البلدورات بالاضافة للادوات المختلفة بالنـسبة            دنية  مع

كة يرتدى ذى موحد عليه شعار الـشر       ح – للعامل   لتجهيز ملابس العمال وهو الشكل الخارجى     
 طقم صيفى علشان يتمكن من غسيل الطقم ويكون دائما          ٢شتوى و  طقم   ٢بيصرف لكل عامل    

 طاقيـه  ٢عندنا الطقم الواحد بيتكون من اثنين بدله قطعتين او افرول قطعة واحده      نظيف همظهر
جزمة معطف جلد للعمل اثناء الامطار علشان لايعوقه عن العمل اى شىء بالنـسبة للكـوادر                

حجم الاعمال اللى بيتم خلال الفتـرة       ه  ئق او المشرف حيبقى ده مظهر اللبس بتاع       الاخرى السا 
 مليون جنية كان الحقيقـة اسـتثمارات   ٢٢ للمشروع ده الان     تثمارضرية وصل حجم الاس   حالت

 تم اضافة معدات استحدثت اضافة للى موجـود فى كراسـة الـشروط              همليون جني ١,٨مخططة  
 حجم الاسـتثمارات حنتنـاول سـريعاً حجـم          همليون جن  ٢٢ ليصبح الرقم    همليون جني ٣,٢
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 مليون وتأثيرها فى مدة المشروع البعد الثانى التكلفة الفعليـة للعنـصر             ٢٢الاستثمارات دى ال    

 ٢٢و هى تكلفة التـشغيل للمعـدات        البعد الثالث  ،    مش اجر العامل وخلاص    ألةالبشرى المس 
ا حتبقى ازاى هناك تكليفات متنوعة اخـرى        وتكلفته المعدات طيب عملية التشغيل      همليون جني 

 مليون مقترنه بالخمس سنوات اللى      ٢٢حتبقى موجوده البعد الاول اللى هو حجم الاستثمار ال          
 مليـون فى    ٢٢هو مده المشروع وده بيؤثر اقتصاديا ازاى فى المشروع ذى ماحضراتكم عارفين             

 الف جنيـة شـهرياً   ٣٦٧ يوازى   مليون جنية بما   ٤,٤خمس سنوات يبقى نصيب السنه الواحده       
من حجم عمل الشركة ذى مابيوضح الرسم       % ٢٥نبدأ وبيمثل    قبل ما % ٢٥الرقم ده بيمثل    

 جنية بيتمثـل    ٩٠٠ جنية الى    ٧٥٠ عندى اجر العامل من      ةالبيانى العنصر البشرى بالنسبة للعمال    
 ه جني ٤٠حساب الشركة    انتقالات العامل من مدينته الى مدينة لعريش على          يةفى الزيادات السنو  

 لصالح العامل فقط بنعمل له برضه       ه جنية ود  ٣٣٥تأمينات العامل الواحد نصيب العامل الواحد       
 ٢٠ جنية فى اقامة ومبيبت ومفروشات للعامل بتـصل الى      ٢١٠رعاية صحية فى تغذية للعمل ب       

يـصل تكلفـة    عامـل ب ٣٥٠  جنية تكلفة العامل الواحد وبالتالى عندنا ١٤٢٠جنية بتصل الى  
 والـسائقين  – الاشـراف والـسيطرة     –كوادر اخرى الادارة     الف جنية فى     ٤٩٧العمالة فقط   
 الـف   ١٥٠ الف جنية اجمالى تكلفة الكوادر الاخرى        ١٨تكلفة المهنين والفنين    ألف   ٦٠٠٠٠

من قيمة حجـم    % ٤٥ الف جنية يعنى بيمثل      ٦٤٧ بنضفهم لتكلفة العامل ليصبح الاجور       هجني
 العماله 

 اقتصاديا احنا جبنا المعدات طيب تشغيلها طبقا لرحلات الاخلاء من المقلـب             :א���*د�א��.�*�����7
 شـهرى النـهارده      لتر ١٥٠٠ الى   ١٢٠٠والى المدينة السيارة معدل استهلاكها فى الوقود من         

 جنيـة شـهرى     ١٥٠٠ جنية معدل استهلاك السيارة فى الوقود حيوصـل          ١,١٠ر ب   السولا
 ٦٠ شـهور او     ٦قى كـل    بكاوتش والخدمة الشاقة بتاعتنا تغير الكاوتش بي      بالنسبة لاستهلاك ال  

 ٢٠٠٠ جنية شهريا الاصلاحات الجارية بتصل متوسـط         ٢٠٠٠الف كيلو وده بيكلفنا حوالى      
ا فى بداية المشروع تبقى بسيطة لكن فى اية المشروع بتبقى عالية لكـن ده               عجنية فى الشهر وطب   

  جنيـة تكلفـة    ٧٥٠مة السرفيس بالنسبة للسيارات بيـصل الى        الصيانه الدورية وخد  المتوسط  
قـى  ب جنيـة شـهرى باجمـالى الاسـطول اللـى عنـدنا بي            ٦٢٥٠السيارة الواحد بيصل الى     

 الاخرى المتنوعة انـا     التكليفات من حجم اعمال المشروع      ١٤,٧جنية ده بيشكل    ٢١٢,٥٠٠
ات مغ د –طى للكوادر الاخرى    عندى ادارات واتصالات وملابس وادوات كهرباء ومياه تأمين نم        

قدر نـشوف نظـره     ن وبالتالى احنا    ٨,٣ الى     دى  ضرائب عامة بتصل حزمة التكاليف     حكومية
تكلفة اجور فى   % ٤٥سريعة دلوقتى مختلفة عن الاول اللى هى بقى عندنا حجم الاعمال فى  فئة               
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ا تكلفـة تـشغيل     الاستثمارات وتأثيرها فى البعد الاقتصادى للمشروع فى منه       حجم  % ٢٥فئة  
يبقى اذن المتوقع اذا مشينا فى الحـدود دى حتبقـى       ٨,٣فى منها تكاليف متنوعة     ١٤,٧معدات  

  .ربحيه متوقعة ان شاء االله استعرضنا المرحلة الاولى للمشروع% ٧
اللى هى مقبلين عليها ان شاء االله وهى مرحلة التخطيط والتنفيذ مدة المـشروع              ،  المرحله الحاليه   

 للمشروع ثلاثة اشهر هما دول اللـى        أسيس ان شاء االله فترة ت     ١/٢ت بنبدأ فيهم من     خمس سنوا 
 ـانتم حتشوفوا فيهم او يعنى حتستحملونا فيهم لغاية ماتستقر المنظومه ونشوف الخارج بتاع             ا فى  ن

 الشوراع ورفع كفاءا من حيـث الرمـال   سيستأ الاخر بعد رفع التراكمات خلال ثلاثة اشهر    
الملامح الرئيسية للخطط احنا طبعا بنبنى خططنا على دراسـة          ،  بلدورات والارصفه   اللى اسفل ال  

 الارض ودى بيتكـون عنـدنا    وتحليلها وبيانات ناتجة من المسح الميدانى ودراسة    لبيانات ودراسة 
دلوقتى عدة بدائل لتنفيذ وتصميم الشكل نفسة وبنختار التطبيق الامثل اللـى بيناسـب طبيعـة        

 : وتـشمل   بالمشروع وهى الحدود الجغرافية لمدينة العريش      العمل  نطاق   يعتهى بطب الاحياء كل ح  
حى /حى الصفا   /وكرم ابو نجيله    /والخلفاء  / وال ايوب    / والفواخرية / وحى الزهور  /حى المساعيد 
 المنطقة  /وحى الريسة / وعاطف السادات    /والعبور  / الجيش   /حى الضاحية /وابو صقل   /السمران  

 معلومات عن السكان والـشريحة الـسكانية        / شاليهات السعد  /المدينة وشرقها الساحلية بوسط   
 ٢٧٥ الكثافة السكانية للمساحة الكليـه       ٢٠١٠ الف نسمة بتقدير     ١٤٨مفادها ان احنا عند     

 بنستفيد ان احنا بنشوف إحصاءات      ٢٠٧فرد على الكيلو المربع معدل الزيادة الثانوية للسكان         
لـف  أ ١٢٢,٥٠٠ بداية العقد عندنا     ٢٠١١بالناتج القومى للقمامة فى     الزيادة السكانية مقارنه    

لـف نـسمة حينتجـوا      أ ١٦٩,٦٠٠ طن فى اية العقد حيكون عندنا        ٧٦ بينتجوا يوميا    نسمة
 الاعمال المطلوبه سريعا جمع واخلاء القمامة المترليه من اسفل العمـارات جمـع              –طن يومى   ٩٣

 الورش والمـصانع بالمنطقـة      – ىء الشواط خلفاتواخلاء مم واخلاء قمامة المحلات التجارية جمع      
 طن جمع واخلاء مخلفات المستشفيات القمامه العاديـة   ١ تجمعات المبانى الردش اقل من       –الحرفيه  

 ونقلها لمقلب عمومى تفريغ جميع الحاويـات الى المقلـب    ةفقط وليس الطبيه رفع الحيونات النافق     
 مدفن صحى بالتنسيق مع وزارة شئون البيئة الكـنس          هحيبقى في طويل ان شاء االله      العمومى بابو 

اليدوى من الشوارع الداخلية والحانبيه والكنس الالى للشوارع الرئيـسية والطـرق الرئيـسية              
ى عندنا هيكل وظيفى ضخم علشان يقوم ذا العمل حـسب حجـم             رونظافة النصب التذركا  

 موظف الأعمال متوزعـة علـى      ٤٤٧لى   المشروع ا   عامل بيصل بكل عناصر    ٣٥٠العماله مش   
 الأول قطاعات ـ القطاع  ٦ثلاثة فترات يوميا بحيث احنا قسمنا مساحة الأرض فى العريش الى 

الأخضر وهو قطاع الضاحية والثالث هـو منطقـة    وهو قطاع الريسة والثانى باللون      البنى اللونب



 ١٣

الخامس وسـط غـرب     لقطاع  الخدمات الساحلية بوسط المدينة القطاع الرابع هو وسط شرق ا         
 والزهور لدراسة الكثافة السكانية أو التعداد السكانى للقطاعات دى وده           والسادس هو المساعيد  

 نـسمة حـى     ٣١,٢٦٠ وسط المدينة    ٢٥,٢٤٧ الضاحية   ١٨,٦٣٣مسح ميدانى الريسة فيها     
 ملاحظين وجـود    ٢٥,٦٧٢ المساعيد والزهور    ٢٦,٣٤٣  وسط اثنين فيه   ٢١,٢٨٥وسط فيه   

 لما نزلنا جوه كل قطاع بدأنا نقسم القطاع من جوه لمساحات أصـغر              وت فى التعداد السكانى   تفا
تقسم الى عدة قطاعات ذى القطاع الأول مثـال لحـضراتكم           ي بيهم أو    علشان يعطينا التجانس  

 ٩,٣بعدما قسمناه الى قطاعات من الداخل متجانسة تقريبا بحيث عدد السكان بتنتج فى حـدود                
 قدرنا نحـصر عـدد      خصصناها القمامة قدرنا بعد ماوزعنا المربعات السكانية بعد ما        طن يوميا من  

السكان ونشوف عدد العمالة اللى بيخدم كل مربع كل عماله فين بالتحديد موجـود دراسـة                
 والمـشرفين    رؤساء قطاعـات   ٦للقطاعات السته اللى حضراتكم عرفتوها مدير العمليات تحتيه         

ت السكانية اللى عندى البدائل المتاحة لعملية التنفيذ حأشرح مثل بالنسبة           بتوعه طبقا لعدد المربعا   
بقا للأعمال المطلوبة وحنشرح البدائل المتاحة مع بعض لأن دراسـة المدينـة             طللمنظومة بتاعتنا   

وجدنا أن فى احياء جديدة ذات تخطيط عمرانى الأحياء دى حضراتكم عارفنها الريسة وضـاحية               
بيسهل لنا هذا الشكل أن احنا نـدخل        / حى المساعيد /  حى الزهور  / العبور  حى /والسلامالجيش  

 متر حنقرب للمواطن نضع له صناديق المكايس حتقوم بتفريغهـا           ٢٢الحاويات الكبيرة العملاقة    
 حى كـرم    /وغير منتظمة ذى أبو صقل حى الصفا       ديم الشوارع ضيقة بعض الشىء    قالتخطيط ال 
 نـضع    عموما ومنطقة عاطف السادات ما يـنفعش       / وسط البلد  /ن السمرا / الفواخرية /أبو نجيلة 

حاوية كبيرة وعربيات كبيرة وعربيات كبيرة تدخل لكن اختارنا البديل المناسب اللى هى الـسله    
 متر مكعب تناسب هذا المكان نفس السستم حنوزع بـالقرب مـن   ٦ لتر والعربية ال ٢٤٠ال  

ودى  لتر اللى كنت اشارت لها       ٥٠بأنتظام السله ال     هاغالمواطن الحاويات والعربيات حتيجى تفر    
وحنبدأ نلـزم  مبادرة من الشركة ان احنا حنوزع على جميع المحلات والاماكن التجارية الهامة دى  

ات مـن الـسلة الى      وتخلى هذه المخلف  المحل أن هو يضع مخلفاته فيها لغاية لما تيجى المعدة بتاعتنا            
المنطقة الصناعية بيتم اخلائها عـن طريـق توزيـع حاويـات               كذلك مخلفات   العربية مباشرة ،    

والسيارات المكبس بتقوم برفعها مخلفات الردش والمبانى عندنا خمس سيارات صغيرة وعربية لودر             
 وبيقولوا ايه   ٢٤٠ مخلفات المستشفيات بنعطيهم حاويات سعة       وقلاب كبير ولوادر حسب سعتها    

الأكياس ياس سمراء وليست    كخذ منهم المخلفات بتاعتهم فى أ      علشان نروح نأ   الميعاد المناسب لهم  
 .الحمراء 



 ١٤

قوم بعملية الشاطىء بعد انصراف المصيفين منه بالشوك        ن والشواطىء فى الصيف ب    منطقة الساحل 
 وبتجمع فى نقـاط      متر ١٢٠بيجمع كل المخلفات اللى على الرمال وبنضع التجميع فى سلات           

العامل عنده ثلاثـة    يات بتخليها بنفس اسلوب جهاز الرفع بتاعنا        تجميع ما بين الشاليهات والعرب    
 خلال الإثنين ساعة الأولى واجبات الأول داخل المربع مش على مستوى المدينة وده بيتم 
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ساقط أسفل العمارات بالنسبة     يدخل أكثر أسفل العمارات وبين الممرات والم       :א�وא�*"�א��.�*�����7
 ونتمنى بعد كده يبقى     كنس آلى حننفذ عملية الكنس الآلى     للكنس كل الشوارع اللى حيصلح لها       

كنس آلى مش الشوارع الرئيسية بس فى بداية انطلاق المشروع ان شاء االله بنقوم بحملة اعلاميـة             
 لمسين فعلا أن المـواطن بيهـتم   س المواطن احناسحن اعلانية بمصاحبة لأنطلاق المشروع بمطبوعة   

 مشكلة بشكل عشوائى فى الشوارع حتى هنا المواطن لما بيضع القمامة فى             بالنظافة فى مدن عندها   
الشوارع بيضعها وبيجمعها فى أماكن اذن هو عنده الرغبة ده أن شـاء االله حيـساعدنا كـثير                  

تليفون بنقول فيها يا أبن بلـدى       المطبوعة حاقرئها لكم وان شاء االله بعد كده حيكون فيها رقم ال           
احسبها كويس تعالى نفكر لينا النهاردة وأولادنا بكره أنت عارف أن النظافة بتساوى الـصحة               

در على العمل نـربى     نقجسم سليم وكمان عقل سليم يعنى نقدر نتعلم و        مش كده والصحة دى     
 مد ايدك معانـا     ياللاتنمية   للنهضة وال  تناأولادنا كويس يعنى ببساطة النظافة يا أبن بلدى هى سك         

 فى ظهـر   �*�D.*�3#�8-*	$��$�	+*	�س�������.. نبنى مستقبل اجمل مدينة فى مصر العـريش         
 الى الرسالة الجميلة اللى احنا عايزين نوصلها له بنقـول           المطبوعة بعض العبارات بتحس المواطن    

ركة تحـرص  ادارة الـش  اخى المواطن العريش عامل النظافة يتحمل المشقة من أجل صحة أولادنا         
عـايزين  على أن يكون العامل نموذج للإجتهاد والعمل الجاد فى الأخر نحن جئنا مـن اجلكـم                 

قدم نجميع مطالب الناس ان شاء االله نكون موفقين ونقدر          ينفذ  الشكاوى تتصلوا بالشركة مباشرة     
 ..حاجة تفيد الأجيال الجاية بأذن االله بمعاونتكم شكرا والسلام عليكم ورحمة االله 

  شكرا لسيادتك تفضل سيادة المحافظ :	%�س�א����س/�+�دא

 ـن الدراسة علمية مش فهلـوة ولا جد       دى شركة الملاحظ ا   : א��I�.3/א�+�د  لأ كـلام    ةعن
صح الحقيقة امبارح كـان     المنطقة محطوطة   معمول بدراسة كاملة ميدانية بعدد سكان واحتياجات        

لى كراسة شروط وبس ان احنا شايفين أنه         مش بندور ع    مجلس الإدارة موجود معانا بيقول     رئيس
 عامـل همـا     ٣٠٠ الاهتمام بالفرد احنا فى العقد كنـا          مليون   ٣,٢هو محتاجينه بتروده بس فى      

 وبعدين بيعمل ايه بيعطى له مرتب وبيعطى له وجبة الصبح والظهر وبينظم له              ٤٠٠ ل   حيوصلوا
ه مش مظبوط لبسه اللى بينقـل        حيحط عامل النظافة شكل    عمله وله مكان الاستحمام لأنه مش     
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المكنسه الألية اللى موجود مش موجودة فى أى حتة تانية فى الجمهورية دى بتشيل عشرة               القمامة  
 ترمى بترمى فى عربية وبمجـرد مـا         متر مكعب علشان مش كل ما تعمل لها مترين عايزه تروح          

و طبـق شـهر واحـد       تتملى العشرة طن تروح ترمى وترجع تكمل أنا متأكد أن الموضوع ده ل            
 الشارع فأنا شخصيا    ثلاثة أرباع    حيختلف احنا عندنا مشكلة ان حجم الأتربة اخده          الشكل كله 

بيـة فهلـوه وجدعنـة      متفائل ان النظام معمول واى شىء على دراسة علمية نتائجها تكون إيجا           
 ..ماينفعش

�:�	%�س�א����س/א�+�د

ياسيادة المحافظ فى باقى مـدن المحافظـة رفـح          إحنا بنشكر السيد المحافظ بأسمكم جميعا وبنطمع        
من النظافـة واحنـا   والشيخ زويد والحسنة ونخل وبئر العبد إنه يعنى ان شاء االله يكون له نصيب   

وعلى سـيادتك   متأكدين من قدرات سيادتك على جلب الخير والمنفعة للمحافظة مش كثير عليه             
شركة كيرسـرفس علـى العـرض اللـى         تعمم النظافة على مستوى مدن المحافظة وأنا بأشكر         
أن يكون الجانب العملى خير بكثير مما رأيناه        استعرضوه قدام حضراتكم واطلب من االله عز وجل         

 نبدأ فى جدول أعمال الجلسة الاستاذ سليمان الغزال رئيس          فى الجانب النظرى وشكرا لحضراتكم    
 ..لجنة شئون االس 

�:+���.ن�א�Lزאل/א�+�د
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اللواء خالد مساعد مدير الأمن الجهاز د رئيس الس ـ السيد اللواء الوزير المحافظ السيد  السي
 ياريس فى نقطة عايز اعلق عليها فى المضبطة اللى فاتت احنا كنا             التنفيذى الأخوة الزملاء الأفاضل   

رسة اللى امام المطار وقلنا فيها توصيات والكـلام مـش موجـود فى              عملنا التوصية بتاعت المد   
 ..بطة ياريس علشان الناس ماتعترضش علينا ضالم

 فى جلسة ايه دى :	%�س�א����س/א�+�د
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ان هـو   اسمها تعديل قرار التخصيص اللى عايزين نعمله الاكاديمية المصرية للعلوم والطير          التوصية  
لواضـعى  من اجمالى التعويض اللى حتأخذه المحافظة       % ٢٥ياريس احنا اتفقنا مع المحافظ مكتوب       

اليد ولكن احنا قلنا المنطقة اللى بين الجمارك وبين المنطقة المخصصه لاكاديميه الطـيران تكـون                
 ..للناس وتتخصص للناس الكلام ده مش موجود ياريس فى المضبطة 
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 ا جدل كثير بصراحة وعدلنا فيها احنا بنقول فيههو عندنا التوصيه الاول ياريس يعنى هية صار 
توصى  اللجنه لدى الس بالموافقة على تعديل المساحة الوارده بقرار التخصيص الصادر اللـى               

 لـصالح المحافظـة     م٥٠٠×م١٠٠ بدلا من    م٢٠٠×م٤٠٠ لتكون   ٢٠١٠ لسنة   ٧٠هو رقم   
مـن قيمـة بيـع      % ٢٥لاقامة الاكاديمية المصرية لعلوم الطيران مع تعويض واضعى اليد بنسبة           

  كان ياريس القرار –المحافظة لاكاديمية الطيران 

�−:	%�س�א����س�/�א�+�د�

 ٤٠لى فات بترك المساحة من المدرسة       عايز اوضح للسادة اعضاء الس احنا قرار التخصيص ال        
اللى فات حسب الكروكى بس بنعدلـه  التخصيص  متر احنا ملتزمين بقرار    ٥٠متر وشارع يعنى    

  دون المساس بالارض اللى جنوب المدرسة المعمارية ٢٠٠×٤٠٠، ٥٠٠-١٠٠من

�:+���.ن�א�Lزאل/�א�+�د�

 للناس وبعدين ياريس الارض اللى فاضيه برضه تترخص للناس وتكون 
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 تبرع واضعى اليد بالارض المخصصه للجمـارك        حينما احنا اتفقنا مع السيد الوزير المحافظ        لااو
كيلو لصالح الجمارك السيد سليمان     ×٥٠٠اللى بين الاثنين ترفق لصالح المواطنين اللى تبرعوا بالا          

 الغزال لتلاوة التقرير 
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سليمان ابـراهيم   / اجتمعت لجنة شئون االس برئاسة السيد      ١٥/١٢/٢٠١٠إنه في يوم الأربعاء الموافق      
 :الغزال ـ رئيس اللجنة وعضوية كل من

 ياسين على صالح/  الأستاذ -١

 مسعد صالح عروج/الأستاذ-٢
 مسلم سلمى الحوص/ الأستاذ-٣
 ليلىحمدان محمود الخ/الأستاذ-٤
 عبد الشافى الطنجير/ الأستاذ-٥



 ١٧

 صالح حمادة عبد الرحمن/الأستاذ-٦
 بلال سويلم                  رئيس مجلس محلى مركز الحسنه/الأستاذ-٧

 :وبعد المناقشات المستفيضة للموضوعات المعروضة على اللجنة توصى اللجنة بالأتي
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م وذلك لإقامـة  ٢٠٠×م٢٠٠ة على تخصيص قطعة أرض بمساحة       توصى اللجنة لدى الس بالموافق     −١
 .مصطفى محمد مريشد / القرية الرائدة بقرية لحفن حسب الكروكى المرفق وإقرار تبرع المواطن 

م وذلك لإقامـة    ١٠٠×م١٠٠توصى اللجنة لدى الس بالموافقة على تخصيص قطعة أرض مساحة            −٢
 ..أحمد مريشد عايد عياد / ى المرفق وإقرار المتبرع مدرسة تعليم اساسى بحى الكرامة حسب الكروك
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م ٢٠٠×م٢٠٠توصى اللجنة لدى الس بالموافقة على تخصيص قطعة أرض مـساحتها             −١
م وذلك لإنشاء نقطة سروح للصيادين على ساحل رمانة وذلـك           ٤٠٠٠بمساحة إجمالية   

يمان عامر محمد ، على محمد محمد ابـو         سل/حسب الكروكي المرفق وإقرار تبرع المواطن       
 ..السعود وموافقة القوات المسلحة 

 ١٩٩٤لـسنة   ١١٠٠توصى اللجنة لدى الس بالموافقة على تعديل قرار التخصيص رقـم          -٢
والخاص بإنشاء ملاعب ومركز شباب بقرية الشوحط ليواكب الوضع الحقيقى للأرض ليكـون             

 .لمركز بئر العبد ومركز محلى قرية الشوحط  وذلك بعد موافقة الس المحلى ٢م٤٠٠
م وذلك  ٢٠٠×م٢٠٠توصى اللجنة لدى الس بالموافقة على تخصيص قطعة أرض مساحة           -٣

 .لبناء قرية نموذجية بقرية رابعة حسب الكروكى المرفق واقرار واضعى اليد 
لـسوق  توصى اللجنة لدى الس على تعديل قرار التخصيص لقطعـة الأرض الكائنـة با              -٤

م لإقامة مدرسة ثانوية بقرية بالوظة وذلك حسب الكروكى         ٥٠×م٤٠التجارى والبالغ مساحتها    
 .المرفق وموافقة الس المحلى لقرية بالوظة ونظرا لحاجة القرية الى المدرسة 

م مكـان لانتظـار     ٢٠×م٢٠توصى اللجنة لدى الس على تخصيص قطعة أرض بمـساحة           -٥
 .الصحية بقرية بالوظة وذلك حسب الكروكى المرفق السيارات بجوار الوحدة 

م داخـل الحيـز     ٢٢٠×م١٨٠توصى اللجنة لدى الس على تخصيص قطعة أرض بمساحة          -٦
 .العمرانى للقرية لبناء القرية النموذجية بالخربة حسب الرسم الكروكى وإقرار المتبرع 

��	$ز�א�-�:�زو�د:�.��.

م ١٠٠×م١٠٠لى تخصيص قطعة أرض مـساحة       توصى اللجنة لدى الس بالموافقة ع      −١
وذلك لإنشاء مركز الإغاثة والإيواء بتجمع الحسينات التابع لقرية القريعة والأرض تبرع            

 ..سلامة سالم بريك /المواطن
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�:�	$ز�א�1�+3:	א��.

م وذلك  ٢٠٠×م٢٠٠توصى اللجنة لدى الس بالموافقة على تخصيص قطعة أرض مساحة           -١
نافع سليمان بـن    /  بقرية المغفر حسب الكروكى المرفق وإقرار تبرع المواطن        لإنشاء قرية نموذجية  

 .نافع 
م وذلك  ٢٠٠×م٢٠٠توصى اللجنة لدى الس بالموافقة على تخصيص قطعة أرض مساحة           -٢

سعيد سـليمان   / لإنشاء قرية نموذجية بقرية بئر بدا حسب الكروكى المرفق واقرار تبرع المواطن           
 سلامة 

رئيس الوحدة المحلية لمركز ومدينة     /ة لدى السيد الوزير المحافظ بالتنبيه على السيد       توصى اللجن -٤
 توصيل  – صيانة شبكات    -الحسنه بتنفيذ جميع التوصيات الخدمية والتى جاءت بالمحضر من نظافة         

 ..مياه شرب 

�:�	%�س�א����س�/�א�+�د�

�2�1��6#و�D.�0�����-%ون�א���.�س�א��وא��

��وא���:�א����س�

 - :	%�س�א����س/�+�د�א�
 �محمد فداوى رئيس لجنة التعليم اتفضل /  موافقة شكرا لحضراتكم الاستاذ 

�:	%�س�א����س/�א�+�د

 أعـضاء    طلب يقدم بعد اذن حضراتكم ممضى من        يا أستاذ محمد فداوى عشان فى      فى بعد إذنك  
  . عضو أو أكثر٢٥مجلس محلى رفح والشيخ زويد حوالى 

 اللى بتكلم فيه المحافظ امبارح اتكلم معايا فيه بالنسبة يافندم متقدم من              قد الموضوع كلى مترامى  
 رفح والشيخ بخصوص الانابيب اللى سلموها من فترة وطبعا هما بيعانوا من             مجموعة من الأعضاء  

المحافظ تشوف لينا حل فى الموضوع ده علشان خاطر طبعا رفـح            الانابيب الغاز وياريت ياسيادة     
 .ش نتأخر عنهم والشيخ منقدر

���I�.*3��*+�د�א�انما لغاية أخر حاجة النهاردة الصبح كنت بتصل طبعا وزير البترول كله مع              :א
ألاف انبوبة التوجه بتاع وزير البترول ان يدينا البـاقى بتكلفـة        ٥ الحزب دلوقتى انما هو أستلمنا    

 ـ  % ٥٠ ببلاش انما ب   بعافر أنه عايزيدهولنا  ولو موافقين أنا    % ٥٠ ب أول دفعـة    نبتـدى نجي
 . ومعرفش هيا هتكون ثمنها كام زى ما تكون  فيهمنغير٢٠٠٠

 ألاف مجانا طلب ٥فظ اجتهد فى الفترة الأولى وجابهو السيد المحا  : 	%*�س�א����*س���/א�*+�د�
 الاخـر   ه مجانا وبعد المحاولة فى     ألاف ثانين برض   ٥ل انه عايز يجيب     مرارا وتكرارا من وزير البترو    
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 رأيكم ايه أنا عايز اسمع الكلمة من الشيخ زويد اتفضل يا أستاذ فرج انا               واقالوا نصف الثمن فأنت   
 .بقول الكلمة معاك اتفضل خد الميكرفون 

 الاعضاء وان المطالبة فى     بنكن الاحترام لجميع الأخوة    ياريس حتى اقل حاجة احنا       :אA+#.ذ�	ج
ا بنقول لسيادة المحافظ هـو      المحافظة انه مافيش فرق بين مركز رفح والشيخ زويد والعريش وطبع          

 مـشكلة يعـنى اصـبح الانابيـب               فى يوم الجلسة الدايمة عرضنا على سيادته لأنه دى         احنا كنا 
مواطن ياخـد امبوبـة     % ٥٠ متتغيرش والمستودعات قفلت والنهاردة حطونا قدام الامر الواقع       

هينـشىء عنـدنا    صعب جدا يعـنى     % ٥٠ النهاردة ونقولو   ببلاش ياريس ومواطن تانى بيجى      
% ٢٥نطمع الكرم ياسيادة المحافظ لأ يعنى يبقى فيه موازنة على الأقل            % ٥٠مشكلة احنا يعنى    

ونقنع بيها المواطن سيادتك تسمح لينا الأن بـأن احنـا نحـل             % ٢٥معقولة ولغاية ما نحط ال      
 سيادتك  نونقنع بيها المواط  % ٢٥ نحطالمشكلة فى المستودعات فى رفح والشيخ زويد ولغاية ما          

الأنابيـب  غلـوا   تسمح لينا الأن بأننا نحل المشكلة اللى فى المستودعات فى رفح والشيخ زويـد               
 .بتاعتهم 

���I�.*3��*+�د�א�حاجه بـبلاش  خلاص أنا فهمت يافرج هرد عليك انا لو عليا انا عايز كل        :  א
 . ببلاش لأولنيينا ألف انبوبة كتر خيره هذا وهقولوا بقى وانتا اديتنا عطيتنا ٥الراجل عطانا 

 من صندوق الخدمة من صندوق أى        يافندم يعنى سيادتك   فين يعنى دور المحافظة     :�אA+*#.ذ��*	ج���
 .حاجة كرمك كبير ياسيادة المحافظ الناس تحت خط الفقر واالله واالله الناس كفرانة 

�:	%�س�א����س/�א�+�د

 افظ دلوقتى سيادتك بس تأمر    سامى وياسيادة المح  / تدخل يا استاذ فرج ياباش مهندس     ليا  طيب أنا   
الأنابيب دى لحين حل المشكلة بس وهما هيقعدوا مع بعض يافنـدم ان             تعبى  بأن  مديرية التموين   

فى كرم سيادتك بـس     واثقين    وا  واحنا برض % ٢٥،  % ٥٠ أن قدروا ال     قدروا يحلو المشكلة  
خلاص ده اللى احنا عايزينوا     الانابيب دى لغاية ماتتحل المشكلة      تعبى  احنا عايزين مديرية التموين     

 .يه  على سيادتك احنا موافقين بأهنعرضدلوقتى وبعدين 

���I�.*3��*+�د�א�طيب أنا ممكن أدى فترة سماح للأنابيب دى بس أنا بتكلم على المبدأ مـا                  :א
 .احنا عايزين نحل 

   فى المكتب يافندم وهانجبلك الحل معانا ان شاء االلههانجيلك :	%�س�א����س/א�+�د

  .مع بيه الناسمن احنا نجالشيخ باتفاق واعضاء مجلس رفح    :א�+#.ذ��	ج

  ده على جميع المحافظة  :�	%�س�א����س/�א�+�د
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الموضوع على الانابيب الاسرائيلية كلها ، احنا بنتكلم على الكل يأستاذ سليمان ، احنا بنـتكلم                
دموا الطلب من الشيخ زويـد      على كل المحافظة مش على الشيخ زويد ورفح بس علشان اللى ق           

 .ورفح 
أحنا بنطمع فى كرمك مره ثانيه أحنا عايزين فترة سماح          ياسياده المحافظ احنا بنقول ياسياده المحافظ       

الأنابيب الأسرائئيليه بفترة سماح وأحنا حنيجى لـسيادتك        اللى بتتعامل معامله    على جميع المحافظة    
نسيبه كله برضوا لكن أحنا طمعين فأحنا عـايزين  فى المكتب واللى مش حنقدر نأخذه كله مش ه  

شكراً سياتك نسمع   . نسمع فترة سماح  من سيادتك علشان خاطر نريح الناس ونريح المواطنين             
 سيادة المحافظ

���I�.*3��*+�د�א�ينطبق على الكل يعنى مبقولش بكلمش طبعا اللى بينطبق على     م  أنا  هندى ��:��א 
كـان   ده خلاص مش هياخدتانى، اللى هو        اد الانبوبه بوبه فص لاالشيخ زويد ولارفح اللى اخد ان     

 %٥٠قدم ومتخدش هندى سماح لغاية مانحل ال

 ثلاث شهور ياسيادة المحافظ     :	%�س�א����س�/א�+�د�

 شهرين     :א��I�.3/א�+�د

ثلاث شهور ياسياده المحافظ بصوا ياحضرات انا مـش عـايز اى        :	%�س�א����*س��/א�+�د
  تبقى موجودهىحاجة اسرائيل

 خلاص فتره سماح ثلاث شهور على لسان السيد الوزير المحافظ فترة            :	%�س�א����س�/א�+�د��
 سماح ثلاث شهور شكرا لحضراتكم 

 بداية اتوجه بالشكر والتقـدير لمعـالى        -بسم االله الرحمن الرحيم        :���3*د�2*	وج����/א�+*#.ذ�
 فى الجلسة الودية الـتى      هشمال سيناء حقيق  السيد الوزير المحافظ ما يقوم وما يبذله من اجل شعب           

حضورها فى داخل الس مع سيادة الوزير تحدثنا كثيرا عن المعاناه التى نعانى منـها فى كـوبرى                  
 ان يكـون هنـاك   فأحنا النهارده لابدعذاب السلام مااصبحتش كوبرى السلام اصبح كوبرى ال      

 ٠عين حرامموقف م

  جاية فى الموضوع ده ى الجلسه الللى ان هخصصح ياستاذ محمد اسم:א�+�د	%�س�א����س

 تم  ارى لابد ان يكون هناك موقف لو سمح  :א�+#.ذ���3د�2	وج

انا عارف ان الموضوع ده مهم يااستاذ محمد عـروج ان هخليهـا              : א�+�د�	%*�س�א����*س����
 ٠بس  ناه يااستاذ محمد عروج علشان ترتيبالجلسه اللى جاي

 ذن سيادتك يافندم مشكورين جدا شكرا  بعد ا :א�+#.ذ���3د�2	وج
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  شكرا تفضل يااستاذ محمد فداوى :	%�س�א����س/א�+�د�

ئيس الس السيد اللواءالمحـافظ     السيد ر  - بسم االله الرحمن الرحيم       :א�+#.ذ���3*د��*دאو,����
 ذى الاخوة والاخوات اعضاء الس    لامن الاخوة اعضاء الجهاز التنفي    السيد اللواء مساعد مدير ا    

 الساده الحضور 
  -:اولا مدارس ادارة العريش توصى لدى الس بالاتى : توصيات اللجنة 

مخاطبه المسئولين بالتربيه والتعليم لمتابعه الموجهين وخاصه التوجيه المالى والادارى لمـدارس ادارة             
 الاف جنية٥ه لاتقل عن مبلغ  بعض تسليم كل المدارس سلف للصيانالعريش وخاصه

�����א�#���מ#�	�	��

و�٨/١٢�6**#3.�**�D���**��א�#��**�מ��ز�**.	���**��ض��**دא	س�א��**	�ش�وא**Gدא	א�Dא�;**	,��**ن����

��−:�وא�������$و���1ن�$��Oن٢٢/١٢

 "ا رئيس        داوى           ــــمحمد ف-١
 "ا  عضو       فى الأزرق            ــمصط-٢
 "ا  عضو م                 ـــــمحمد غان-٣
 "اعضو              ابو نيفه        محمد سليم-٤
 "اعضو   ر                   ـــــنبيل مط-٥
 "اعضو               ل سلام ـــ جمي– ٦
 عضواً               انــ جازى حس– ٧
 عضواً                 خالد عبد العاطى– ٨
 " فرج حماد سليمان                      عضوا-٩

 عضواً               موـــ منى بره– ١٠
P#�=�ذ�ز�א.Q��و�ن�א:−�

�−:&��I��D	��و�.��1��Cو(دא	,��.��د�	���و02.מ�א�د�ن�و���DI3א������א�6#/�א�+�د

 موظفا ١١٦ فصل وعدد موظفيها ١٨مدرسة مصطفى حقي الابتدائية عدد فصولها -١
 ١٩/٩/٢٠١٠ بتاريخ ٥٣٧٣٤٧٧ج بالشيك رقم ٥٠٠٠تم صرف مبلغا وقدره -٢
 محمد زيدان أمين مخزن وذلك لعمل صيانة بالمدرسة / اسم السيدب
 -:اطلعت اللجنة على ما تم شراؤه من هذه السلفه ووجدت الآتي-٣
سـم  ٤٠×٢,٥ قرص خشب مقـاس      ٧٧تم الاتفاق مع ورشه البيك لإعمال النجارة بعمل         -١
 ج ٣١٥٧ج بسعر اجمالى وقدره ٤١سم بدون دهان بسعر القرص الواحد ١٢٠×
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 قرص خـشبي بـدون      ٧ قرص خشبي تم تركيبهم على الادارج وحوالى         ٢١ تجد اللجنة الا   لم-٢
تركيب وعند السؤال عن باقي الأقراص لم نجد جوابا وقال المسئول عن الشراء انه تم ترجيع عدد                 

ج وكان ذلك بمعرفه    ٢٠٩١=ج    ٤١×٥١ قرص للنجار مرة أخرى واسترداد المبلغ وقيمته         ٥١
 -:ة من كلا منلجنة الشراء المكون

 مصطفى عمر عمر -٣ سامى العبد العزازى -٢احمد على السيد -١
 قاعدة كرسـي دورة  ٨،  ميوله ٨،  صندوق طرد ٨قامت لجنة الشراء بالمدرسة بشراء عدد    -٣

  ج ١٦٨٠مياه 
اتضح للجنة انه لم يتم تركيب اى شئ من هذه الاصناف وظلت دورات المياه كما هي متـسخة                  

 ٠٠تراه موجودة فى المخازن لترجيعها فيما بعدوالأشياء المش
 ج وكل الاشـياء     ١٠٤ر٥لاحظت اللجنة انه لم يتم تركيب عدد اللمبات التي تم شراؤها بمبلغ             

 .المشتراه بدون إيصالات 
درويش مدير المدرسة إلى الإدارة او المديرية لأنه غير أمين على           / وترى اللجنة ضرورة نقل السيد    

  ومسكين مدرسين ذلك أهدار للمال العاممعه ايضا اللجنة المذكورة ويعتبر صرفها والمبالغ التى يتم

ياأستاذ محمد أنا ليا تعقيب على التوصية دى لو كانت المـستندات        : 	%*�س�א����*س���/א�+�د
كمجلس محلى بالنقل ده يتحول على الشئون القانونية والشئون         هنكتفى  المطلوبة معاك احنا مش     

 بنقل المـسئول مـن هـذا        بة يا تحولهم مكان ما تحولهم مش هنكتفى       لهم على النيا  القانونية يا يحو  
التلاعب خلاص يتحول على لجنة الشئون القانونية عند الأستاذ يوسف وهيتحولوا على النيابـة              

  .العامة احنا توصيتنا كلها للسيد الوزير المحافظ وهو المسئول الأول والأخير قدام الس

��:	���ل��ط/אA+#.ذ

لها وللأسف الشديد الحاج     اللى فاتت واللى قبلها واللى قب      أنه تم اصدار اكتر من قرار نقل السنه       
امبارح هنا من أحد النـاس المـسئولة فى دهـر             ناس بيتصلوا بيه تليفونيا وقبلوه     محمد يعرف فيه  

 .الراجل ده وحمياه ولم يستطيع أى مسئول فى الفترة اللى فاتت 

� أى حد بيتلاعب بالمال العام يانبيلحامىمافيش حد     �:	%�س�א����س/א�+�د

�I�.3��+�د�א�وبعدين بأكد على حاجة اللى يقولى ده ليـه         ) تصفيق  ( لاأحد فوق القانون    :  א
وهوأظن يعنى شوفتو عدة أمثلة مافيش حد بيتعين غصبن عنى ولا يمشى غصبن عنى ده موضـوع                 

  .ى غلطان هيقام عليه الحد أيا كان اللهرواحد بدراعه مش بدهره معنديش دمنتهى وكل 
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�:��3د��دאو,/אA+#.ذ

مخاطبة المسئولين بالتربية والتعليم وخاصة الذين يتبعون المدارس سرعة تسكين مدرسين جدد بدل             
من المدرسين الذين لم يتم تسكنهم على درجتهم المالية لعدم حضورهم لأستلام العمل مع مناشدة               

 عامل وحراس أمن حيث أن الذين يتم تعينـهم لا يكفـى   ٥٠٠ين عدد  يظ لتع السيد اللواء المحاف  
 ٢٠٠ أو   ١٠٠ الكل عاوزينه     وأحنا ٢٠٠٠ ورفح   ٢٠٠٠لحاجات المدارس الشديدة بئر العبد      

 إن أمكن    عامل وحراس ليلى   ٥٠٠فاعوزين من سيادتك ومع السيد وكيل الوزارة نجيب كمان          
 على مستوى الدولـة     ينيوع ده ينفتح فى بنود موضوع التع      دقيقة واحدة أنا طبعا أنا نفسى الموض      
 واحد دول دى طفرة مافيش حد ثانى خدهم أنما أحنـا            ٥٣٠بقى فيه قيود الحجم اللى جيبه ال        

 ٣٠٠٠ و ٢٠٠٠ موجود كانت بيبقى فى كل مركز        أن الحجم التى  هنسعى ده كويس أنا عارف      
هنسعى ان احنا نجيب تـانى انمـا دى    دى بداية كويسة و    ٥٠٠ انما اللى موجود      واحد ٥٠٠٠و

ثانيا إدارة مـدارس رفـح       - محمد   ياأستاذخطوة كويسة الحقيقة وماحدش تانى أخذ هذه الميزة         
اح جديد فى مدرسة رفح للتعليم الأساسى مكـان دورات          ليمية توصى اللجنة الس بناء جن     تعال

 التلاميـذ   تستعمل حتى يمكن استيعاب  أكثر من ثلاث سنوات لاالمياه القديمة والمتهالكة والتى لها   
 طالب وهى مدرسة    ٨٠٠ المدينة ويبلغ تلاميذها حوالى      فى هذا الحى حيث أن المدرسة تقع وسط         

بالتبرع ا ابتدائى وإعدادى ورياض أطفال بناء مدرسة اعدادية بقرية الحسينات حيث قام الأهالى             
م حيـث   ١٠٠بتدائية الأصلية إلا حوالى      الإ م ولاتبعد عن المدرسة     ٢٠٠٠بقطعة أرض مساحتها    

دادية بعيدة عن مكان أقامتـهم      أن طلاب هذه القرية فى المراحل الاعدادية يذهبون الى مدارس اع          
 ـ           ن -٣ ا مدرسـة كـبيرة         قل المدرسة الثانوية للبنين برفح مكان مدرسة التجارة الثانوية حيث أ

 ـ  ير مكان    مع توف  لأعداد الطلاب اللذين فى المدرسة الثانوية     وتسع    فى هـذه    هلادارة رفح التعليم
حيث أن المدرسة الثانوية للبنين تقع بجوار الحدود مع الطـرف الأخـر نقـل               المدرسة أن أمكن    

 أن   الأطراف الى مدارس قريبة من المواصلات حيـث        المدرسات اللاتى يعملن فى مدارس مترامية     
ت وخاصة  الاماكن بين المدرسا   تبادل   ة مع بعض المدرسات يعانون من الوصول الى المدارس البعيد       

 ..فى المدارس القريبة من المواصلات 
 لمدرسة احمد ابو سلمه الثانوية العـسكرية حيـث أن           مدارس الشيخ زويد متابعة المسئولين    : ثالثا

      خـير   للمدرسة حيث قام   مدير هذه المدرسة غير مهتم بالعملية التعليمية ولا يقوم بواجبه كمدير          
 نـسمع  –  لاحظت أى اعداد المدرسين الغائبون كبيرة جدا     لو سمحتو مع  ن اللجنة نس  حيث ا قيام  

  لايتم توزيع الاحتياطى بعد اذن حضراتكو بعد اذنك يـا اسـتاذ محمـد                .حتى يخلص توصياته    
ابعو توصيات اللجنة اللى فى دماغة فكر فى توصية معينـة يكتبـها   تالسادة الأخوة الأفاضل وانتو   
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ن لما يأخذ الكلمه يعلق عليها التوصيه اللى عاوزها تفضل يااسـتاذ ولايـتم توزيـع                قدامه علشا 
الاحتياطى واغلب فصول المدرسة بدون مدرسين والطلاب اغلبهم متواجدون فى حوش المدرسـه         

ل منه وسيادتك مايرحش مدرسة تانية بعـد ذلـك          يين مدير بد  ومطلوب نقل مدير المدرسه وتع    
وجهـه للغـه   لشيخ زويد الابتدائية لم يزورها م مدرسه ا  - استاذ محمد   ك يا تلايروح باقول توصي  

 الانجليزية من أول العام ولم يتابع المدرسين اللذين يقدمون تدريس مادة اللغه واغلـب مـدارس               
لاالى مغلقه او الكمبيـوتر ـا       سه واغلب غرف الحاسب ا    يالمحافظه لاتعتنيى بالحاسب الالى وتدر    

 فى اغلب المدارس وكذلك المكتبات صورة فقط        درسين للحاسب الالى  ل بحجة عدم وجود م    معط
اغلـب  ة من اجله و   أشنلمايتم رص الكتب عليها دون ان يطلع عليها اى تلميذ ولاتؤدى العمل             

 هناك   ذلك الااذا كانت   سبات ولاتعقيم خزانات المياة غير صالحةومليئه بالاتربه والقازورات والتر      
 من العـلاج سـرعة       الخنازير ولانعمل بالمثل الذى يقول الوقايه خير       ل انفلونزا امراض متفشيه مث  

 حيث لاحظت اللجنة اثناء زيارا لهذه المدرسه يوم         ال الثانوية للبنات  محاسبة المسئولين بمدرسة التر   
 الساعة الواحدة ظهرا بأن الباب الخارجى للمدرسة مفتوح على مصرعيه ولايوجد احد             ٢٢/١٢

ؤالهين لماذا انتم هنا قالو منتظرين المدرسين لاعطائنـا دروس          لبات وعند س   الطا بالمدرسة الاعدادية 
رة المدرسة فى مأمورية فى الادارة وتركت توكيل للوكيل         يخصوصيه داخل المدرسه وعلمنا بأن مد     

يافندم تشديد شويه أحنـا زى كـده        ولاكنه ترك المدرسة دون ان يراعى الدقه فى عمله معلش           
متابعـه المـسئولين لادارة      -الحسنة خلاص ماشى تفضل     عليميه ماهى توصيات    مدارس إدارة الت  

 ١٥مدرسة مبارك الاعدادية ا حوالى       -:الحسنة التعليمة لمدارسهم حيث لاحظت اللجنة الاتى        
مدرساً ولم نجد اللجنة الامدرسا واحد هو حسن شوقى محمود صعيدى وباقى            ١٦طالبا وا حوالى    

 من الشهر وكذلك مدرسة     ١٣تنتهى فى   ة والتى   م على اجازم المدني   حصولهالمدرسون غياب بعد    
 ولم تجد اللجنة الاه مدرسـين والمدرسـه    مدرسا ١٧مبارك الأبتدائيه حيث أن عدد هذه المدرسة        

 الابتدائية من الناحية الشامليه والغربيـة       مطلوب بناء سور حول مدرسه الريسان     .  مياه  ليس ا   
 مطلـوب    مدرسة الصناعات الثانوية بغداد     - الحيوانات الضارة والسارقات   نلحماية المدرسة م  

والتجارة لكى يستفيد خريج هذه الاقـسام       واللحام  فتح أقسام جديدة ا مثل الكهرباء والبناء        
 ١٩٤علما بأن طلاب هذه المدرسـة       بالقرية  بعد تخرجهم فى العمل فى المصانع الموجودة والمحيطة         

   -ا طهـاه    هذه المدرسة من المسئولين مجمع بغداد التعليم لايعمل ولايوجد          بعة   متا طالبا مطلوب 
وحجرات النوم ا لاتصلح مما يتسبب فى عدم انتظام هذه المدارس والذى يبلغ عددهم أكثر من                

 طالبا فى   ٤٥ لنقل عدد    اتوبيس   طالب ثانوى عام وثانوى صنايع وإعدادى ومطلوب تدبير        ٢٠٠
  مكان إقامة من
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 مجمع بغداد التعليمى لا يعمل ولا يوجد به طهاه وحجرات النوم به لا تصلح مما يتسبب                 – ٤
 طالب ثانوى عام    ٢٠٠فى عدم انتظام الطلاب فى هذه المدارس والذى يبلغ عددهم اكثر من             

 طالباً من قرية الجفجافة الى      ٤٥ مطلوب تدبير اتوبيس لنقل عدد       –وثانوى صناعى واعدادى    
 حتى يستطيع هؤلاء التلاميذ الوصول لمدارسهم ببغداد وكذلك الاهتمام بمجمـع            قرية بغداد 

 . القسيمة التعليمى حيث ان الطباخين لا يقومون بعملهم بحجه ان رواتبهم ضعيفة 
مطلوب بناء سور حول مدرسة ام شيحان الابتدائية والاعداديه لان الحوادث تكثر بشدة             -٦

ريق العام السريع يحيط بالمدرستان ومطلوب نقل مدرسـة         اثناء خروج التلاميذ حيث ان الط     
بغداد الثانويه مكان الفصل الواحد حيث ان هذه المدرسة مغلقة من حوالى سنتان علماً بـأن                

  طلاب فقط ٤عدد التلاميذ بالمدرسة الثانويه 
لاجـازة  وتوصى اللجنه لدى الس بمخاطبه السيد اللواء المحافظ والمسئولين عن التعليم بأن ا      

 منه لان فرق    ١٣ حتى   ١ منه بدلا من ما هى عليه من         ١٥ فى الشهر حتى     ١الميدانيه تبدأ يوم    
 هذه الايام لا يتم فيها حضور المدرسين من اجازام وتصبح خاليه من المدرسين 

توصى اللجنة لدى الس ان المدرسين الذين يعملون بإدارة الحسنه التعليميـة فى المـدن               -
ن المواصلات لايمنحوا اجازة ميدانية وتمنح الاجازة الميدانية للذين يعملون فى مدارس            القريبة م 

 .بعيدة مترامية الأطراف 
توصى اللجنة لدى الس بعدم السماح بعمل الزوج مع الزوجة فى مدرسة واحـدة ممـا                -

 ـ    :توصيات بئر العبد     .    المشاكل بين المدرسين والإدارة    يسبب بعض  دى  توصى اللجنـة ل
 الغاء نظـام تـشكيل المقاعـد      : الس بمخاطبة السيد اللواء المحافظ ووكيل الوزارة بالأتى       

بالفصول على شكل دوائر ومجموعات حيث يشكل خطورة على التلاميذ بأنه لابد من لـف               
  .رقبتهم نحو المدرس اثناء الشرح أو النقل من على السبورة

�:	%�س�א����س/�א�+�د

  أستاذ عبد الحميد  ؟ ية دى يا أستاذ محمد فداوىمين اللى اداك التوص

 :	%�س�א����س/א�+�د
  يا عبد الحميد لما يخلص توصيات استنى  ٢طيب فسر لى 

توصى اللجنة لدى الس بإخطار السيد الوزير المحافظ بالتفضل           :��3د��*دאو,��/אA+#.ذ
انويـة بـإدارة بئـر العبـد     بالموافقة على فصل مدرسة بالوظة الثانوية عن مدرسة رومانة الث 

واستصدار قرار بذلك لإمكان حصولهم على الدفاتر الماليـة والإداريـة وتحقيقـا للـسلام               
 .. حاليا هالإجتماعى حيث أن مدرسة بالوظة الثانوية موجود
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مسار خـاص   توصى اللجنة لدى الس بالتنسيق مع السيد اللواء المحافظ على فتح فصل             -
 ٤وية الصناعية حيث ان الفصل موجود وحيث ان عدد طلبه بئر العبد             بمدرسة بئر العبد الثان   

قراها الى العريش والعودة بشكل صعب جـداً        ومن بينهم فتاة يسافرون يوميا من بئر العبد         
 ويعرضون حيام الى الخطر وشكرا لحسن استماعكم 

فـضل   بشكر حضراتكم  اتفضل يااستاذ محمد فداوى اتا ان : 	%*�س�א����*س��/�א�*+�د���
لجنة التعليم لجنة مهمة فى الس والتعليم كل بيت فى المحافظة مشترك فيه             : قعد اولا   امكانك  

علـى  فالتوصيات دى بشكر اللجنه عليها وانا بطلب باسمكم جميعا من السيد الوزير المحافظ              
 الشباب كل اللجان النوعيه للمجلس انـا عـايز          – الصحة   –جميع اللجان التربية والتعليم     

دود لتوصيتها قبل الجلسة الثانية من التوصيات اللى بتيجى عشان خاطر الـس يكـون               ر
عارف ايه اللى حصل ضمن هذه التوصيات انا عايز ردود التوصـيات اللـى موجـوده فى                 
اللجان قبل الجلسه الثانية حتى نقتنع باللجان والا ان احنا يعنى خلاص اذا كان بنتكلم بـس               

تلاعبين بالمال العام احنا برده سيادة المحافظ طلب مهـم لاعـضاء            وتوصيات مجلس وتحويل م   
 تفضلاستاذ ابراهيم عليان    -  الس عشان نتابع عملنا الرقابى والشعبى 

  : א�	א&�מ�2��.ن/�+#.ذ��א
بسم االله الرحمن الرحيم السيد الفاضل رئيس الس ، السيد الوزير المحافظ الـسيد اللـواء                

 حقيقا  جميعاً حقيقه  الجهاز الشعبى السلام عليكم      – الامن ، الجهاز التنفيذى      خالد نائب مدير  
 جيدا السيد الوزير المحافظ من جهد فى دفع منظومة التنمية ودعم منظمومة             نثنىفى البدء نحن    

لجنة التعليم انا احب ياسيادة الريس ان اضيف توصيه عنـدنا           الاستقرار بالنسبة فيما يتعلق با    
ة الارض خاليـه    يده وهذ د شبانه توجد مدرسة ابتدائية قديمة وتم انشاء مدرسة ج         فى قرية نجع  

ما نسأل فى وزارة التربية والتعليم فى الادارة او فى المديرية يقولـون ان              فارغة غير مؤهله حين   
هذه الارض مخصصه لمخازن الادارة نحن نطلب من التربية والتعليم اومن الس او من السيد               

افظ تخصيص قطعة الارض هذه الى مدرسة ذات الفصل الواحد خاصه واننا عنـدنا        الوزير المح 
 الاخرى فيه مدرسة اسمها     من التعليم ، التوصيه   تسربين  مجموعة كثيرة من التلاميذ الراسبين الم     

مدرسة ابو ركن مدرسة ابتدائية فيها خمس فصول هذه المدرسة منذ خمس سنواتاو يزيد وهى               
ميذ  فى التربية والتعليم بتقول ان هذة المدرسة ايله للسقوط ولا سلامة للتلا            تقارير هيئة الابنيه  

  هذه المدرسة وانشاء مدرسة اخرى فى ارض هذه المدرسة داخل هذه المدرسة نطلب ازالة

   : 	%�س�א����س/�א�+�د�
 ها  من الادارة الهندسية تشوفاو تشكيل لجنة 
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 اللجنة بان هذه المدرسة ايله للسقوط ولا تنفع ان تكون من            فتت تشكيل لجنة وا   اعتقد انه لم  
 وتكون هذه التوصيه من داخل توصـيات         الاطلاق فنرجو ان يكون هذا الامر      مدرسة على 

 اللجنة شكراً الاستاذ محمود صيح 

  :��3ود���0//�א�+#.ذ�
 اللى المحافظ بدؤا من اولـه واحنـا         بسم االله الرحمن الرحيم اولا بنبدأ باحداث العام الماضى        

 ٣/١٠ عشرة على عشرة فى مستوى الاداء فى العام الاول سعادتك صدر قرار فى               بنقوله اديه 
ء وبتالى مـستوى الادا   اليك عام كامل داخل المحافظة       ف ٣/١ن شاء االله بعد اسبوع هيبقى       وا

ة والمستوى القـومى     اللى حدثت على مستوى المحافظ     رغم الظروف والاحداث الغير طبيعية    
 على مستوى الاداء والترابط والمشاركة مع كل فئـات وقيـادات            فنهنئكوالمستوى العالمى   

  يبقى جميع الجهاز التنفيذى ى فى نقطتين مهمين جداً على اساس العام اللى مضفبلخصاتمع 

 ت ة يااستاذ محمود فى اللجنة لو سمحفى اللجن      :	%�س�א����س/�א�+�د�

+�  : ��3ود���0//�#.ذ�א
ا ايه عشان دى اية عام وبداية عام عشان بس نقيم نفـسنا              ياسيادة الريس بس احن    حاضر

ى على المـستوى العـام      ونقيم قيادة المحافظة ونعظم الايجبيه اللى بتم ونقلل من السلبيات الل          
ستقبال عام جديد   ثنين اللى حدثوا فى العام اللى بتحدث بنحتفل دلوقتى بوداعة وا          لأ ا الحدثين  

هما الحدث الاول والعظيم من الاحداث الطبيعيه المحافظة عاشت حدث طبيعى ليس الانسان             
 ج عنها ى السيول اللى تمت السيول كانت مربكه جدا نتدخل فى وجوده ولكن ز

   : 	%�س�א����س/�א�+�د�
ب المكان  لجنة ياتسي ليااستاذ محمود احنا فى لجنة تربية وتعليم بعد اذن حضرتك ياتتكلم فى ا            

 لغيرك احنا مش فى السيول دلوقتى احنا فى لجنة تربية وتعليم فى زما يلك عايزين يتكلمو

  :��3ود���0//�א�+#.ذ�
 الموضوعات اللجان والقضايا القوميـه واجـب         فى حاضر التربية والتعليم المشاركة اتمعيه    

معيـه  تحة العامة قمـة المـشاركة ا  وطنى اخرها الدستور والقانون والعقيدة من اجل المصل      
سـها التعلـيم    يسيه التى م الصالح العام الا وهى علـى رأ         تتجسد فى الخدمات العامة والرئ    

والتعليم واجب وطنى وقومى لابد من المشاركة امتعيه والريس  لـسه اول امبـارح اقـر             
ئة البرلمانيه وكلف   ومية وكلف الهي  كف الح لاللجنة دى فى  خطابه من ضمن توصيات اللى يك         

القيادات الطبيعيه فى اتمع فالمشاركة امتعيه للنهوض باهم هدف قومى الا وهو التعليم ،               



 ٢٨

 بعـض   اولاهزكـر . كل  لالتعليم داخل المحافظة هنا بيتم فى امور بديهية وطبيعيه وواضحة ل          
ير مدرسـة    فى مد  الخلل الموجود فى التعليم ليس فى سور مدرسة وليس        : لنقاط الاساسية اولا  ا

ى تساهم امكانيـات     نقص عامل لا بد من المشاركة اتمعيه الفعليه لك         غير منتظم وليس فى   
ليم الموارد لابد   اسعادة الريس لا تفى بحل كل المشكلات التى تعانى منها التع          وموارد الدوله ي  
محدش لامور   لاى مدرسة فى اى مكان داخل المحافظة وقلت اجتماع اولياء ا           من مشاركة فعاله  

 القيادات اللى موجوده فى الواقع الحالى حاليا لابـد ان تتـولى             بيروح المدرسة وهذا سببه أن    
 سها التعليم  النهوض بالقضايا القومية وعلى رأتحمل المسئوليه والمشاركة امتعيه فى

 شكرا ، شكرا ياستاذ محمود       : 	%�س�א����س/�א�+�د�
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 ر ، السيد المحافظ بامانه عايز ايه يبقة فية قاعده عريضه من كل القيادات  حاضر ياريسضحا

  شكرا يااستاذ محمود الاستاذ عبد الحميد محمد سليم اتفضل    :	%�س�א����س/�א�+�د�
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 التوصية بتاعة لف رقبتـهم      بسم االله الرحمن الرحيم المنصه الكريمه السادة الحضور جميعا اولا         

ل على نظام الجوده الجديد او ملف الانجاز علـى          وس ، يتم تشكيل التلاميذ داخل الفص      يريا
شكل حرف يو فسعادتك تخيل لو السبورة مكان معاليك وهنا تلاميذ وهنا تلاميذ اللى هنـا                

 ابناءنا التلاميذ ياسيادة     رقبته اتجاه اليمين واللى هنا اتجاه اليسار فدى بتأثر فى اعناق           لازم يلف 
الريس فاحنا عايزين نرجع لنظام التخت اللى هيا ايه صف واحد اوزقزاق تخته كده وتختـه                

 كده بعد اذن معاليك ده التوضيح 
نا لينا طلب نطمع فى كرم معاليك وهـو مدرسـة           معالى الوزير المحافظ اح    / الموضوع الثانى 

 سعادتك احنا مش هنقول اشمعنا فى بعـض         ٦٧والى   طالب بالمنازل ح   ٦٠بالوظه الثانوية ا    
 طالب المدرسة موجوده والطلبـه      ٦٠ طالب احنا    ١١المدارس داخل المحافظة فى القرى فيها       

لاعتماد المدرسة  رسوا ولكن ينقصها قرار معاليك مع السيد وكيل وزارة التربية والتعليم            دبي
لى ناقص معمل وغرفة تطوير وحاسب آ      لامكان صرف الدفاتر الماليه والادارية سعادتك قالو      

 يـوم بـالجهود     ١٥ممناهم فى   ر فصول للتربية والتعليم من زمان من فترة طويله احنا           ٣كان  
 معاليك باعتماد مدرسـة     لغرف الناقصه فاحنا بنطمع فى كرم     الذاتية واصبحوا صالحين لهذه ا    

 بالوظه الثانوية 
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 وكيل وزارة التربية والتعليم على مجهـوده  لاانسى ان اوجة الشكر للسيد    : لثالموضوع الثا 
الهـام   / همعنا فى استقرار مدرسة بالوظه الثانوية كذلك كل الشكر والتقدير للسيده الاستاذ           

 اسماعيل مديرة ادارة بئر العبد لتعاوا معنا 
معالى السيد الوزير مركز بئر العبد يحتاج الكثير انا شايف ان قلب سيادتك جامد علينا شوية                

 يعنى احنا عارفين    كل لقاء وكل مؤتمر وكل ندوه عشان      يعنى مش لازم نصوت لسعادتك فى       
اننا فى بال سعادتك وفكر سعادتك ولكن عايزين نحس حاجة ملموسة داخـل بئـر العبـد                 

دوا كل مركـز    ك ماشاء االله عليها نموذجية ت     وياريت شركة النظافة دى اللى شوفناها سعادت      
 يسية حتى لغاية ما نعمل شركة ئرجودهم اسبوع فى الشهر كل مركز للشوارع الوفى خلال 

 طلبه فقط فى المـسار  ٤معالى السيد الوزير اطلب بعد اذن معاليك فتح فصل مسار خاص   -
هم فتاه بيجوا للعريش ويرجعوا احنا سعادتك كان لهم فـصل فى            نبي الخاص من بئر العبد من    

لصناعية نطمع سعادتك ان يفتحوا ليهم فصل والمدرسين كده كده          مدرسة بئر العبد الثانوية ا    
 موجودين يعلموهم هناك بدل السفر يومياً ومشقة السفر

يمـة  كرالموضوع الاخير اتمنى كرم معاليك للاستجابه لمطالبنا وكل الشكر والتقدير للمنصه ال           
  شكرا–والسادة الحضور 
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محمـد  / لاء اولا لازم نـشكر الـسيد   مالسيد الوزير المحافظ الاخوه الز    السيد رئيس الس    

فداوى على اللجنة اللى بذل مجهود كبير فيها وما اختارش اعضاء اللجنة لحضور الجلـسات               
عندنا مدرسـة ياسـيادة     االله يكرمة الدور الثانى هنتكلم عن حاجاتين اثنين بالنسبة لبئر العبد            

ين المعهد تحـت التـرميم      يف خارج نطاق الخدمة عندنا بقاله سنت      الوزير المحافظ الازهر الشر   
 سلموه لمقاول لما كسر فية ادوه معهد تانى فى رفح مكافـأة وكـأن الازهـر                 ينلسنتين كام 

بيحارب فى شمال سيناء بعد اكثر من سنه كمان تانى سحبوا منه العمليه ومازالت حـتى الان                 
المحافظون ومفيش فائدة لاحيـاه لمـن       ون الوزراء   رغم انا قدمنا الموضوع ده للسادة السابق      

 تنادى
فى نفس المدرسة وهيا مدرسة رابعة خاصه بازالة مدرسة رابعـة الثانويـة اول              : الجزء الثانى   

 طالـب فيهـا     ١٦٠مدرسة ثانوية فى شمال سيناء بعد التحرير وفيها من الطلبه مايقرب من             
 للمحافظة وكوادر بيخدموا المدرسة حاليـاً      ثانوى علمى وادبى وبسم مشاء االله بتخرج اوائل       
 الهرش الاعداية   وتم نقل الطلبه منها لمدرسة سالم     المدرسة صدر قرار منعرفش ازالة والا ترميم        

 طالب فى الفصل حاله صعبه جدا لطالب ثانوى         ٦٠ و ٤٠سة طلبة مكدسين ب     دالمدرسة مك 



 ٣٠

 عمليه التعليميـة بنطالـب    يعنى سهل لهم ال    ومفيش خدمات عندهم     ٠٠٠لا معمل ولا ولا     
 تتهد او تتزال تيجى على الطبيعة وتـشوف هـو سـلم فى         بلجنة تانيةغير اللجنة اللى قالت    

 التلاميـذ دا علـى      الدراسة فى المدرسة خوفا على حياة     المدرسة ايل للسقوط خلاص منعوا      
اللى بتزال  دماغنا لكن لجنة تيجى تكون محايده وتقول المدرسة عايزة ايه مش عارفين المدارس              

 وا يرموا حجر اساس او اربع سنين الطلبه هيتشردوا شكرا ياريسأسنه اثنين علشان يبد
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بسم االله الرحمن الرحيم السيد رئيس الس سيادة اللواء محافظ شمال سيناء السيد مدير امن               
افظة منذ ان توليتم سـيادتكم      ة جهد بذل على ارض هذه المح      يبالنبايه سيادة الوزير لاننكر ا    

قيادة هذه المحافظة ومن هذه الجهود ايضاً كانت فى مجال التربية والتعليم وكان الهم الاول هو                
سد العجز فى هيئات التدريس وتم بالفعل هذا المطلب ويمكن من المحافظات الرائـده علـى                

المتعاقـدين لكـن     شمال سيناء  نصيب وافر من المدرسـين          مستوى الجمهورية كان نصيب   
سيادتك عندما تم التعاقد مع المدرسين هناك مدرسين لم يتسلموا العمل من ضـمن الاعـداد                
الذين تقدموا للمحافظة هناك مدرسين لم يستلموا العمل اذن هنـاك بعـض الفراغـات فى                
المدرسين والتزامام الماليه موجوده والموزانات الماليه بتاعتهم موجوده نرجـو ان سـيادتك             
يكون هناك حصر لاعداد المدرسين الذين لم يستلموا العمل والمدرسين الذين تـسربوا بعـد               

 هتكون بداية لسد عجز فى المدرسين وفتح باب لتعينات جديده لابناء            استلامهم العمل وهذه  
 المحافظة 

سيادتك احنا بنشكر سيادتك على ماتقوم به من قرى رائدة فى منطقة الوسط وشـىء               : ثانيا
ا وقرى بامانه متميزة احنا بتوع المدن نتمنى نسكن فيها فهذه القرى معمولـه لخدمـة                يسعدن
 من هذه القرى تكون استراحات للمدرسين       ناطق نرجو ان تخصص وحده او وحدتين      هذه الم 

ادم فى هـذه    درس هيكون ق  ا لان الم  هناك مواصلات او اماكن مبيت او كذ      حتى لانقول ليس    
   ان شاء االله للوسط فى العمليه التعليمية وهيكون حافز ودافعالمنطقة 

ياسيادة الريس اللى هى انا شايف فى التقرير ان المديرية او المحافظة لاتبخـل فى               : ثالث نقطة   
اعداد المدارس بالثلث والثلث دى لاعداد المدارس من صيانه وترميمات وخلافة انا مبلومش             

ة المختصه او من المديرة اللى      تابعة اللى من الادار   المدرس او مدير المدرسة انا بلوم التوجيه والم       
ا اجى اقـول انقـل مـدير         هذه الاعمال فبتكون هذه الثلث فى غير محلها وان         هى مابتابعش 

ل الاكل واحد اخطأ يحاسب وعندما يحاسب وهـو فى          مدرسة او انقل مدرس مش هو ده الح       
اك له  طريق الوسط عموما نم   يادتك ايضا ان    ع للاخرين نرجوا س   سن وراد مقر عمله يكون اح   



 ٣١

من السيارات كانت مخصصه لنقل المدرسين نرجوا ان هذه السيارات تكون ملتزمة فى العمل              
 جنية بيـدفع    ٤لان المدرس بيقوم من العريش هنا بيدفع للاسف فوق الاجره لخط السير من              

وخاصـه  نرجوا من السيارات المخصصه لنقل المدرسين ان تكون لها مواعيد منتظمة             ج   ١٠
 منطقة نخل 

 تلميذ او موظف     ان يكون فى منطقة الوسط مش معقوله       اخر حاجة هو التأمين الصحى نرجوا     
من منطقه الوسط يجى الى المستشفى هنا للتأمين الصحى نرجوا ان يكون هناك عيادة للتأمين                

 الصحى فى منطقه الوسط خدمة لاهالى هذه المنطقه وشكراً 
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�I�.3��+�د�א�انا بس عشان عندى لقاء فى الحسنه ولقاء فى نخل انـا بـس هـأعلق                  : א 
وبعدى السكرتير العام هيجى يكمل مكانى هو طبعاً بالنسبة للتوصيات اللى اتقالت فى التربية              
والتعليم عايزك تعرض على انا شخصياً الردود كامله لكل رد على كل نقطة من الـنقط دى      

ظر او المدرس الغير متواجد ده يتعرض على عشان يتاخذ اجراء حاسم ضد من              ان النا  وبأكد  
على وزير التربية     مجمع بغداد وبقيت امعات انا عرضت      -  الجزئية الثانيه - لا يقوم بعمله    

 ـ  مليون قال يا ريت تدعمنى وتطلب من رئيس الوزر         ١٠والتعليم فمحتاجة حوالى     ت اء وبع
مور كلها فلوس واحنا فى مواءمة ما بين الاعمال لاـا كلـها فى              فعلاً لو احنا بعت لكل الا     

النهايه فلوس اولويات انما الموضوع احنا عارفينة طبعاً وكيـل وزارة التربيـه والتعلـيم فى                
ليون عشان ندعم القطـاع بتـاع       ب من السيد رئيس الوزراء العشرة م      الصورة منه وانا طال   

بئر العبد على شـكل الفـصول الناحيـه         بالنسبة ل  هى موجودة برضوا الرد      امعات اللى 
التعليميه لها ناحيه تربويه ولها فلسفة ومبقاش المدرسين بالشكل التقليدى انه يحـط سـبورة               
ويرص الولاد ويقف والناس بصاله بالطريقة دى ابتدى كنواحى اخرى بيدرس انه طرابيزاته             

 لف مرة يعملوها حرف وع من التآبقى فيها نهو يمر من وسطهم او مدرسه تمر فى وسطهم بي

U قى لها هدف تربوى مش تعليمى فقط ماحنا الامور دى احنـا بنـسيبها   بجموعات بي فم
ليم له  عين يشوفوا ايه اللى ممكن بيعملوه لان الغرض ليس دفتر واحد يحفظ ويقول فالت             يللتربو

نيه اللى اتقالـت    النقطة الثا  -  ينفكر مختلف شويه فأحنا نشوف نسيب الموضوع ده للتربوي        
 ـن انا يمكن لما قلت مجرد ما هتب       ة للاهتمام بالنظافة لابناء المد    بالنسب دى منظومـة النظافـة     ت

المعدات اللى كنت جايبها هنوزع على المراكز و كل حاجة ما هو ماكنش فيه حاجة ولا كان                 
ماشى فاحنا  فى معدات ولا كان فى حد من الدولة بيدفع مليم هنا فى النظافة وكانت الموضوع                

 مليون بنبتدى نوزع علـى      ٩ وجبنا معدات ب      مليون داخلين  ١٦قت عملنا للعريش و   دلو



 ٣٢

 ـ المراكز المشاكل مش هتتحل فى يوم ولحظة فاحنا دى مشاكل مزمنه ومتراكمه وبنشوف             ا  له
حلول انما الحلول انما الحلول فى ادماغى وعارفين كيف نقوم ذه الحلول زى ما قلنا بالنسبة                

 صحى لمنطقة الوسط مش ممكن    تأمين  عمل  تور عاطف نشوف لازم بت     الدك –ين الصحى   للتأم
انا اخلى طالب انه يأخذ كل المسافه دى علشان يجى ياخد له اسبرينه او ياخدله المزيج المنفس           

رعة وبتاع كله ويروح عاطيهالـه فى       زى ما كانوا بيعملوا زمان وهو ده للبرد والزكام وللق         
منطقة الوسـط   يخدم   اشرب فأحنا عايزين يكون فى مكان للتأمين الصحى          يه وبيقوله خد  كبا

 . كل سنه وانتم طيبين بمناسبة العام القادم 
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لسه ونرحب فى البدايـه  بسم االله الرحمن الرحيم نستأنف الج      : 	%�س�א����*س���/�א�+�د
سكرتير عام المحافظة يا مرحب بيك يا سيادة اللواء احنا بنـاقش            ء محمد الكيكى    بالسيد اللوا 

فى لجنه التربية والتعليم وعشان نكمل اجراءات اللجنه وتوصياا اسـتاذ عبـداالله قنـديل               
 والاستاذ فرج بخيت

 : �	ج�א�و�	�.ش/�א�+�د�
المـصرى  فلهم الدستور للمواطن بسم االله الرحمن الرحيم اولا يا ريس التعليم والصحة حق ك   

د والدوله فى التعليم والصحة يعنى لا ينكرها الا كل جاحد ولا ينظر اليها الا بعين قويه                 وجه
امن قومى شاءت الاقدار انى اصاحب لجنه التعليم فى مركز           وبرضوا يا ريس بنقول ان التعليم     

الشيخ زويد ونرى على الطبيعة بعض السلبيات ليس المقصود هو كشف العورات ولكن هو              
لاح ما ستطعنا فمن ضمن الاشياء التى رأيناها فى مصاحبتنا للجنه مـشرفين الـصيانه فى                اص

المدارس بالرغم  : المدارس وارجوا ان تتدرج من ضمن التوصيات مشرفى الصيانه فى المدارس            
من ان فيها ميزانيات للصيانة الا ان الابواب قد ازيلت تماماً من الاماكن بتاعتـها تمامـاً فى                  

دارس مش موجودة النوافذ غير موجودة الادراج تكتب عليها عبارات نابيه بالاضافة            بعض الم 

 يـا   א��*+R��1א��.��*���1 -  دة مسئوليه الصيانه فى المدرسة مفيش صيانه       الى الحوائط وطبعاً  
ريس المتابعة انا بقول ان العمليه التعليميه ليها اركان الاركان بتاعتها التلميذ وادارة ومنـهج   

ابعة انا اجد ان فى بعض المواد العلميه لا تتابع مادة اللغة الانجليزيه الـتى ذهبنـا             ومدرس ومت 
اليها فى بعض المدارس نجد ان الزميله التى تقوم بتدريس المادة اتينا بدفتر الزيـارات لم نجـد                  

 . موجهاً للغة الانجليزية زار هذه المدرسة اطلاقاً اين الادارة واين المتابعة فى ذلك 

 يا ريس مشكله ندب المدرسين من داخل الجدول انا مش عارف احنا             ��1א��.��*���א��*-$�
وصلنا للعجز اننا اندب مدرس من مدرسة داخل الجدول كيف يستطيع اوتينا له عمل عمله               
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انا بقول لو ندبته يومين كاملين فى المدرسة ارحم من انى اندبه من داخل الجدول يبقا عنـدة                  
ة الخروبه وعندة الثالثة والثانيه فى مدرسـة الاعتـدال ميـنفعش            الراة والخامسه فى مدرس   

����	*�;�ب بكل الضمائر الحيه ان     الت بأهي  يا ريس اللى هو مشكله النقل ما ز        א��*-$��1א
 الظروف يا ريس سنجد ادارة الـشيخ      احنا لو استمرينا على مسلسلات النقل ومسلسلات        

والحل وفى بعض الناس بيدعوا بعـض       رفح والحسنه ما فيهاش مدرسين يا ريس طيب         زويد و 
الامراض او بعض المشاكل يعنى دلوقتى السيد الاستاذ وكيـل وزارة التعلـيم يقـولى ان فى         
بيقولو كلام على البنات فى الشيخ زويد انا طبعاً ضد الكلام هادا يا ريس احنا المدرسة اللى                 

 عربية بتروح بيهـا المدرسـة       ابتنتقل من العريش الى الشيخ زويد لدرجة ان المواطنين بيوفرو         
 العريش فيها ما فيها واللـى       - بعدم نقل المدرسات اثناء العام الدارسى الى العريش          توصيتى

 عايزة تتنقل نلغى عقدها ونعين واحد من الشيخ زويد 

�:���ل�+Oמ�/�א�+�د�

 مدرسـة   السيد رئيس الس السلام عليكم ورحمة االله وبركاته المرحلة الابتدائية بـروح الى            
تجمع الزهور ايضاً اللى فى مـؤخرة       لا تستوعب الكم اللى هى فيه        العين   المطله لان المدرسة    

القريه بيروح الى مدرسة الاعدادية اما الطلاب اللى بيوصلوا للمرحلة الاعداديـة فبيرحـوا              
ة مفيش  المطله بالسيارات وبيروحوا الكوثر طلبنا هيئة الابنيه ببناء مدرسة اعداديه جديدة بحج           

 متر وعملنا بيها قرار تخصيص وراح ديوان عـام          ٥٥٧٥ارض قلنا فى العام الماضى اشترينا       
دى فى داخل المدرسة طب كيـف       نى جناح اعدا  ام دلوقتى بيقولوا لا عايزين نب     المحافظة الا   

الاعدادى هادا يبنوه فى الارض الجديدة واحنا مستعدين كمـواطنين  هتسع احنا بنقول جناح   
 عمدان صبه او نبنى عمدان صبه على حسابنا بالجهود الذاتية ونشترى شبكة ونعمل              نشترى

 هـادى   ه فتوصى اللجنه ببناء مدرسه اعداديه واللى هيبنوه فى نفس المدرس          –لها سور وبوابه    
احنا عايزين الجناح هادا يحطوه فى الارض الجديدة واحنا بنسورة على حسابنا وكـل هـادا                

 اللى هى فى مدرسة احمد ابو سلمى الثانويه هادى          ���ط*��א��.��*���1אموجود فى التوصيات    
ه خالص الزجاج متكسر عبارات لا تليق بالتربية        يقة مفيش فيها اجزاء متابعة بالمر     المدرسة حق 

 شكراً. والتعليم على الحائط المدرسة هذه بالذات احنا بنعدها اعداد قادة الثانويه العامة 

      :�3دאن�א�;���6/�א�+�د�
بسم االله الرحمن الرحيم فيما يتعلق بالجنه التعليم وجهدها المشكور والسلبيات اللى ظهـرت              

فى المحافظة علـى الـرغم ان    التعليم برمتها    ت امام الس بيخلينى اسف لعملية     واللى اتعرض 
  التعليم على مستوى الدوله ميزانيه ضعيفة الا اا حين تصل الى محافظة شمال سـيناء               ميزانية
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نحن در الكم المحدود اللى جاى للتعليم والاهدار ده يأتى من جزئين اهم جزء فيه العمليـه                 
احنا عندنا متابعة وعنـدنا رقابـه        على الناحيه الادارية فى التعليم       وانا بأعول كثيرا  الادارية  

وعندنا تفتيش فنى وعندنا تفتيش مالى وعندنا توجيه لكن للاسف انا فى ملاحظـتى لتقريـر                
للجنه بيأكد عندى انه مفيش اى توجيه او اى دور لمديرية التربية والتعلـيم وده بيخلـينى                 ا

اشدد كثيراً على اداء الادارة التعليميه ومديرية التربية والتعليم من خلال العمل الادارى لان              
 شكراً . من العمليه التعليمية بيقع على الناحيه الادارية % ٧٥هو فى عقيدتى ان 

 : �2د�א�=#.S/�א�+�د�
بسم االله الرحمن الرحيم السيد رئيس الس السيد اللواء محمد الكيكى سكرتير عام المحافظة              
نائباً عن السيد المحافظ السادة الاعضاء السادة اعضاء الجهاز التنفيذى انا بطلب اضافة بعض              

 التوصيات للجنه التعليم 
راشدة التابع لقرية السبيل حيث انه يوجد       رورة بناء مدرسة المراشد الابتدائيةفى تجمع الم      ض -١

 م١٠٠×م١٠٠لها قرار تخصيص بمساحة 
مدرسـة الميـدان الابتدائيـة      ( ضرورة بناء اسوار المدارس الاتيه التابعة لادارة العريش          -٢

 مدرسـة   – مدرسة تجمع الصالحين الابتدائية مدرسة ابو حصين الابتدائيـة           –والاعداديه  
 . ) . الشريفات الابتدائية 

تجمع الصالحين الابتدائية ومدرسة ابو حصينى      ( لى لمدرستى   آضرورة توفير اجهزة حاسب      -٣
  .  )الابتدائية

لى لمدارس الفصل الواحد لتعليم الفتيات حيـث ان مـادة           آضرورة توفير اجهزة حاسب      -٤
 لى معطله عملياً ذه المدارس وشكراً لآالحاسب ا

   :�وS/�א�+�د�
قيقة يا ريس لو نظرنا لشمال سيناء هنلاقى ان المدارس فى كل مكان             بسم االله الرحمن الرحيم ح    

والدولة بنت مدارس كثيرة وهناك طفرة فى المدارس فى نخل فى الحسنه فى كل مكـان بنلاقـى                  
بيرجع سلبيات  مدارس بجميع النوعيات ولكن اذا كان هناك خلل فى بعض المدارس او بعض ال             

 وحشين ولا وكيل الوزارة     ادات وحشة ولا كل الادارين    وا للناحيه الادارية مش كل القي     برض
رية طالع فيه وكيل الوزارة وطالع فيه       يبيس المد توخ زويد او  وحش انا شفت واحنا رايحين الشي     

ورايحين يتابعوا فى بئر العبد والمناطق الاخرى مفيش تقصير ولكن عـايزين تـدقيق فى              الموجهين
رية تتابع معها احنا كنا زمان بنلاحظ       ييه نرجو ان المد   مش على قد المسئول   فى قيادات   القيادات  

 لو انا اخذت فى كل ادارة مدرسـتين         ١٢مدارس بتطلع بدرى فكانت المتابعة تبدأ من الساعة         
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 كلوا هيعمل حسابه ان فى متابعة وهيلتزم بالمواعيد المدارس الثانويه بالذات يا             ١٢بعد الساعة   
لاقيش الصف الثانى والثالث ابداً عشام ثانويـه عامـة           بن ١١ريس لو احنا رحنا بعد الساعة       

ها الـوزارة   ابتلاقى الصف الاول فقط طبعاً لو فى تدقيق على الغياب ونسبة الغياب اللى محدد             
   وا هيلتزم الطلاب  برض
  : 2.�ش�O3و�/א�+�د

قاعدين صل العيال يعنى أقول لسيادتك على حاجة احنا رحنا مدرسة أبو سلمة ولاطالب فى الف
 فبأرجوامن السيد وكيل الوزارة ٠٠ المياه مكسرين الادراج مكسرين التختفوق الخزانات بتاعة

 ٠ وشكرا ١٢انه يكثف المتابعات بعد الساعه 

�:א�	א&�מ�א��3.�د�/א�+�د

 مـدير الامـن الـسادة       السيد رئيس الس الـسيد الـسكرتير المـساعد الـسيد نائـب            
 طبعاً احنا فى الشيخ زويـد طبعـا   ٠٠وكمالمحافظة أسعد االله مسأ   بالتنفيذى والشعبى   اعضاءالجهاز

 ظـل ى المستوى الاعلى بنحلـها براحـه ون       نخليها تصعد عل   دائما بنحب ماتظهرش مشاكلنا ولا    
محمد فداوى اللى اظهر مشكلة فى المدرسـه        / بنشكر السيد احنا   طبعا   ٠٠لوب امرنا ساكتين مغ 
 بالنسبة للمدرسة الثانوية لم يدرس فيها طالب        رة يعنى فى مشاكل كثيرة بس مش ظاه      ٠٠الثانوية  
حوش علـى    ايه السبب ان الطلبه مابير      ولكن للأسف لم نعرف     التخصصات علمين فى جميع  وا م 

نأمـل  –المدرسة بيضلوا فى الشوارع والمدرسة فيها مدرسين بيأخذوا مرتبات حضور وانصراف            
 ٠٠الاسباب التحقيق فى هذا الموضوع ومعرفة

� عند المدرس ولاعند ولى الامرعنى المشكلة فين ي�����:	%�س�א����س�/�دא�+

�:א�	א&�מ�א��3.�د�/א�+�د�

 أما اليوم نشكر –ما اعرفش انا بأسأل الطلبه بيقولوا محدش بيروح على المدارس ليه؟ مش عارف 
 ٠الاستاذ محمد انه وضحها برضه

�T	ها طالبات كبار فى السن فى طلبه عندنا مدرسة التجارة والثانوى الصناعى في - ��٢
 ٠٠متخلفين المسجلين فى المدارس وبيضلوا حايمين فى الشوارع بيعاكسوا المدرسات والطالبات 
  قدمنا طلب للسيد وكيل الوزارة مشكور وقدم لمدير الامن فى بداية العام وانتظمت العمليه

 د موجود معانا واء خالمدرسة اية لان السيد الل:       	%�س�א����س/א�+�د�

 ���٠א�	א&�מ�א��3.�د�/א�+�د�
 التجارة الثانوية والصنايع الثانوية والثانوية بنات بالكوثر دليل على ذلك ان المعلمات طلبوا النقل
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واحد وكيل الوزارة يعلم وقدم مشكور طلب لمدير الامن وفعلا خف النظام ورجعوا ٨٠حوالى 
 ٠عام العيال تانى مرة بدنا يشدد زى بداية ال

�م سيادة اللواء خالدسوف يتابعه        ��:	%�س�א����س/א�+�د�

�א�	א&�מ�א��3.�د�/א�+�د

 طالـب كثافـة     ٦٠٠ عندنا مدرسة بنيت اثناء الاحتلال اسمها مدرسة الحمايدة ا عدد            ٣نمرة  
لطلبـة لازم   محمد شوشة فقـال دى لاتـستوعب ا       /صعبه زارها فى يوم من الايام الوزير المحافظ         

 مدرسه مجاورة جنب السور على سبيل لاتتعطل الدراسة ولايروحـوا           صصوا ارض جنبها نبنى   تخ
 خصصنا أرض تبرع وطلع بيها قرار من سيادتكم مشكورين بالس            قمنا كيلو٤كيلو و ٣العيال  

ة الابنية اخذا وقدمنا للمديرية     يص وجميع الاجراءات والرسومات هيئ    رئيس الس قرار تخص    –
 ٠ لها سنتين لم يتم بناء اى شئ وحتى الان

�الابنية التعليمية لمتابعة هذه المدرسة            :	%�س�א����س�/א�+�د�

�:ز�6$א��$.و,�/א�+�د

خالد مساعد مـدير الامـن      / السكرتير العام اللواء احمد الكيكى اللواء        –السيد رئيس الس    
فة طبعا شئ مفرح وبنشكر القائمين عليه       ة لازم اشكر منظومة النظا     طبعا منظوم  –السادة الزملاء   
 مش عشان كده انا   التعليمية  طبعا بما انا راجل التربية والتعليم وداخل العمليه          –والسيد المحافظ   

بأقول الراجل وكيل الوزارة من الناس النشيطة فعلا واللى هما داخل الحدث وطبعـا فى بعـض                 
 والتعليم من المشاكل الدائمـة واليوميـة مـشاكل    الحاجات فى التربية والتعليم لان لاتخلوالتربية 

ه  التربية والتعليم معرضه طلب    ٠٠ة  الحدث يومى غير اى مديريات او اعمال اخرى داخل المحافظ         
 الاطراف وفيه احتكاكات يمكـن      واولياء امور وقصص ودراسة وحضور وانصراف يعنى مترامية       

 المنظومـة  ٠٠ من ولى الامـر  مجتمعيةركةلو مفيش مشا٠٠بعض الزملاء وهى المشاركة اتمعية   
 يعنى انا مثلا مثال مـن       ٠٠ فاحنا مشكله فى الموضوع ده داخل شمال سيناء          ٠٠يحصل فيها خلل  

الامثله ان ولى امر جاى يسأل عن ابنه فى ابتدائى ممكن اطلع اشوف ابنى طلعت معاه واحد وجد                  
 ابنه غايب عن المدرسة مش يعنى منظومة صعبة جداً

�يعنى هيه عايزه تعاون بين اولياء الامور والمدرسين      ��:	%�س�א����س/א�+�د

����:ز�6$א��$.و,/א�+�د

لازم يبقى فيه نوع من التعاون المشترك لكن انا ليه ملحوظة واحدة انا فية اتصال مباشر بينى وبين                  
ثير فى دماغة   السيد وكيل الوزارة بصراحة من الناس اللى هيه عندها فكر ونفسه ينفذ حاجات ك             

 رده ردرائع جدا وقال انا      هيه عملية استغلال الادارة لبعض القاعات يمكن اتكلمنا انا وهو وكان          
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 وهو اسـتغلال    ٠٠كل شبر داخل المدرسة للتلميذ انا عايزه للتلميذ وده رد كويس جدا ومحترم              
التعطيل لمـشاركة    وده بيعمل نوع من      بعض القاعات فى المدارس لاستخدامها للادارات والمديرية      

الاولاد يعنى قاعات للاولاد للانشطة للمدرسين لكل الحاجات دى طبعا انا اتكلمت معاه وهـو               
 ومشاركة  الرائع  مدرك لهذا الموضوع لكن انا بأؤكد على الموضوع ده مرة ثانية بجهده ومجهوده              

 داخـل   فى عملية القاعات دى وهو حل اكثر من مشكلة يمكن فية مشكلات ثانيـة موجـودة               
للمديرية طبعا ده المفروض انـه      – يعنى للادارة    ٠٠المدارس وهى استغلال القاعات لغير المدرسة     

                                                                 شكرا ٠للتلميذ معمول 

 :�.ط���/�א�+�د�
لـدينا  اانا شايفه كده ان     السيد نائب مدير الامن     –السيد السكرتير العام    –السيد رئيس الس    

سودة الحمدالله لكن بالتعاون يعنى انا بأوصى بالتعاون لجنة التعليم مع مجلس امناء كـل مدرسـة                 
السيد وكيل الوزارة قـائم     – مايشوفوا المدرسة مايشوفوا الاصلاحات      -ياريس فيها مجلس امناء   

 فات يعنى هو بقى له اقل من         اللى  بيصلح بدوره واحنا لازم نشكره على الدور اللى هو بيقوم بيه         
  على السيد وكيل الوزارة بالطريقة دى لان التعاون نه بيصلح اللى فات فاحنا يعنى لانجورس

   :	%�س�א����س�/�א�+�د�
 اوضح جزئية اللى بيتكلم فى التربيه والتعليم لايتكلم فى شخص السيد وكيل الوزارة انا عايز

ل احترام وتقدير ولكن بيتكلموا الاعضاء عن سير العملية له ك الس وكل اهالى سيناء بيكنوا
 التعليمية فى داخل المحافظة مع الاحتفاظ بشخصية الاستاذ يوسف انه بنقدره ونحترمه

�:$.���.�אدמ�/��א�+�د

علية افضل الصلاة "بسم االله الرحمن الرحيم والصلاة والسلام على اشرف المرسلين سيدنا محمد 
 اهلا وسهلا بيك فى الس الواء الكيكى لحضورة الجلسه معنا كريمه لسياده عا تحيةبط" والسلام

 ٠المحلى وتحية كريمه للمنصة الكريمه
لى فى المدارس زين تركيز عليه بتوافر الحاسب الآلى احنا عو سيادة الريس بالنسبة للحاسب الآ

 جايب مجموع ونلاقية  نجاح وسقوط بالنسبة للطلبه الطالب بيكون لانه مادةوتوافر مدرستين
   .دى نقطة مهمة واخد ملحق فى الحاسب الالى طبعا

�لى الاهتمام بالحاسب الآ       �:	%�س�א����س/�א�+�د
 ��:$.����.�אدמ�/�א�+�د
بغداد وجميع المحافظة احنا عوزين دخول اقـسام        بالنسبة لمدرسة الصناعات اللى هية فى         -٢نمره  

 مصانع وفيه رخام وفيه حديد وفيه اسمنت        يكونش مثلا فى بغداد فى    فظة يعنى م  جديدة تناسب المحا  
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والمركز مفهوش اى نوع من هذه الصناعات داخلها حتى يطلع الطالب اقدر انا اشغله واربطـه                
بالمكان لان هو ابن المكان اوجب بفتح اقسام جديدة تناسب المنطقة اوصى بربط طالب الثـانوى        

 بس فقط على ميعـاد الورشـه لان الورشـه هيـة الحـضور               الصنايع بالمدارس لان هو بيروح    
 نربطة حتى لو بالتدريب داخـل الورشـة         – بعد كده هو فى الشارع       –والانصراف بالنسبة له    

  يـرتبط  ع بـسيط  ن هو يعود عليه حتى لو شئ بسيط نف        الموجودة فى المدارس يعمل شئ بحيث ا      
 وشكرا.   بالمدرسة 
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انا حأتكلم على الحاسب الآلى رغم تـوفير المدرسـين          حب بالساده الضيوف    ارحب بالمنصة وار  
 مغلقه لم تستعمل    لى ورغم توفير الاجهزة والحجرات ولكن الحجرات مغلقة والاجهزة        الحاسب الآ 

 .  نجاح ورسوب فعوزين الاهتمام ذه المادة ولكنها هيه مادة
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اللجنه اللى قيلت وانا كان ساعدنى الحظ وكنـت احـد اعـضاء    طبعاً انا بأؤكد على توصيات    
بية والتعليم الحمـد    اللجنه الخاصه فى رفح لكن فيه زى ما قالوا بعض الزملاء الحياه سودة فى التر              

التربية والتعليم ولكن مش ورديه برضة وفيـه بعـض          االله الامور كويسه وفيه بعض اهود من        
 بـأى   لاحظات لا نتجنى على الجهاز التنفيذى بالتربية والتعلـيم او         الملاحظات واحنا لما بنقول الم    

 حضرتك كـان ورد فى      ٠٠ع امامهم على الطرابيزة بالمعوقات       وانما بنحاول ان نض    ٠٠٠مكان  
التجارة انا بأوصى ان مدرسة التجارة      احد التوصيات يا ريس نقل مدرسة الثانويه بنين الى مدرسه           

ض جهاز التعمير الموجودة بجـوار حـى        مدرسة بنين جديدة فى ار    تفضل زى ما هيه ولكن انشاء       
  ٠٠٠النور 

 فيه مبانى قديمة او مقر قديم فى مدرسة عبـاس العقـاد الابتدائيـة او فى      ٠٠ א�3.��1א��.��*��1
صادر لها قرار من هيئة الابنيه التعليميه منذ فترة ولكن للاسف حتى الان لم              مدرسة رفح الاساسية    

 بالنسبة للعجز فى هيئة التدريس موجود يا ريس عجـز واحنـا             ٠٠٠ ازالتها   تزال نرجوا سرعة  
داخلين على امتحانات الترم الاول فيه عجز فى مدرسين الفصل فى كذا مدرسـة فى العلـوم فى                  

لى فالطلبه ما اخذهوش من اصله زى ما قالوا زميلاتى رغم اا            لانجليزي فى الدين اما الحاسب الآ     ا
 مادة نجاح ورسوب 

 كان الاسبوع اللى فات الامتحان او المقابله بتاعة العمال وبتاعة حراس الامن       א�3.�*��א��.��*����
نرجوا سرعة تعيين العمال لان الحقيقة فى بعض المدارس منها بتعانى من عدم نظافه لعدم وجـود                 

 خدمات معاونه 



 ٣٩
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زين تبعت للمجلس الشروط اللى حيتم عليها       انا فى نقطه دى بعد اذنك يا استاذ يوسف احنا عو          
 تعيين العمال وحراس الامن 
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 احنا مش طماعين    ١/٢بمناسبة النظافة احنا اتعرض المشروع بتاع النظافة وحيبتدى فى العريش فى            
ير ده  يجى بالمبلغ الكـب   بناها عاوزة كمان خمس سنين لما ت      مش عوزين شركة نظافة لان احنا لو طل       

بحاجة يا سيادة السكرتير    ولكن احنا عوزين بعض الاجهزة او المعدات اللى هيه موجودة لان احنا             
 .  احنا بنعانى من عدم وجود معدات النظافة – رفح بحاجة الى لودر ولورى –العام 

 ر وربنا سبحانة وتعالى حتى الان لم يكرمنا بـالمط ١٢ يا ريس احنا فى اخر شهر אA;�	�����.א�3
لا ئمة بأقول انتم لم تصلوا صلاة الاستسقاء حتى الان قـال            عشان كده انا كنت بأسال احد الأ      

واالله مش حنقدر نصلى الا لما تيجى لنا تعليمات فياريت تدوهم تعليمات يصلوا صلاة الاستسقاء               
 صلاة الاستسقاء هو عاوز موافقة مـن مديريـة          ٠٠٠ قرب يخلص موسم الشتاء      أحنابحيث ان   

  . افالأوق

����	*�;�بأوصى على التأكيد علـى انـشاء        عبد الحميد    الأستاذ بناء على زميلى طبعاً      א�3.�*��א
 شكراً . مدرسة بالوظه الثانويه 
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 اخـوانى   – التنفيذية   الأجهزة – الأمن باللواء الكيكى مساعد مدير      أرحب برئيس الس    أرحب
 .  الس المحلى أعضاء
مـن   ا وفى طالبـات بيجـو   متر٥٠ العامة بنين تبعد عن الحدود للثانويةادة الريس بالنسبة   يا سي 

 ٠٠٠ل تحـت الـدروج       الطلاب بيناموا فى الفص    أن لدرجة   – الثانوية فى المدرسة    الأخرالجانب  
  مدرسة كبيرة – طالب ٢٤ التجارية فالثانوية

 لان الثانويه العامة    – مدرسة ثانويه عامة بنين      تروح فى التجارة لحين بناء    بأوصى ان الثانويه العامة     
 امـا بالنـسبة     ٠٠٠ه  يه العامة بنين ويسع مخازن للادار     التجاريه توجد فيها مبنى كبير يسع الثانو      

 متر فقط تبعد المدرسة للبنين فيه بعض اباء ما بيخليش ابنه يروح المدرسة بيقول لـه           ٥٠للحدود  
 . يه خد دروس وما تروحش المدرسة خايف عل

� شكراً ٠يعنى انت بتؤكد على توصيه اللجنه يا استاذ خليل     :	%�س�א����س/�א�+�د�

�

�



 ٤٠
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محمد الكيكى وكيل   / بسم االله الرحمن الرحيم وبه نستعين اولا اسمحوا لى ان ارحب سيادة اللواء              
 الحقيقة يا سـيادة     –دة الحضور    السكرتير العام لمحافظة شمال سيناء وارحب بالسا       –اول الوزارة   

 الحقيقـة ان وكيـل      –ادة واذا كتم الشهادة فهو اثم قلبه        هالريس لابد ان الانسان لا يكتم الش      
 مدير التربية والتعليم على قدر ما استلم راجل بيؤدى مهمته على الوجه الاكمل وانـا                –الوزارة  

جه القصور لاولياء   قصور انا بأو  هناك فيه    اذا كان    ٠٠٠بصراحة مش شايف ان هناك فيه قصور        
 انا  – مدرس مش حينفع     ٥٠الامور لان المفروض الولد بدون ولى امر يتابعة لو جبت له كل يوم              

كل اللى بأوجهه للسيد يوسف ربنا يوفقك فى عملك والايام الجايه سوف تكون صورة ورديـه                
 غير الصورة القاتمة اللى احنا شفناها 

 تحيه  – طابور الصباح    – عوزين نرجع الصورة الحلوة لمدارسنا       –والتعليم  انا بأطالب اسرة التربية     
 وفاطمـة   –  انا زمان من سبع سبع سنين كنت بأشوف مصطفى كامل             – ع   ٠ م   ٠ج  ٠العلم  

فون تحيا جمهوريه مصر العربية عوزين نرجع هذه الـروح الى            الصبح فى الطابور الميكر    –الزهراء  
 طابور الرياضة طابور التسخين للطالـب عـشان         – ابور الصباح نرجع كمان ط  المدارس بتاعتنا   

 واقامة مبـاراة رياضـية بـين        – نرجع طابور الرياضة فى ايه كل اسبوع         –يكون ذهنه حاضر    
 .  دى احنا عوزينها سيادتك لابد ان تعود مرة ثانيه ٠٠٠المدارس بعضها البعض 

 ـ      اعادة صياغة التوصية الخاصة بم     ٠٠٠ א�3.���א��.���1 اغتها يحاسبة المسئولين انا بأرى ان ص
  -:كالاتى  تكون

توصى اللجنه لدى الس مخاطبة السيد الوزير المحافظ لمحاسبة المتسببين فى اهدار المـال العـام فى             
 حـضور   – انا بالمناسـبة دى      ٠٠ اذا حضر الماء بطل التيمم       –مدرسة كذا كذا انا فى لى كلمة        
 ـ    ة ودى شهادة ان انا      سيادة اللواء الكيكى ودى امان     دير المـواطنين   بأبلغ سيادتك شـكر وتق

 عن حبك للبلد وحبك للناس      بتعبر جنوب العريش ووقفتك الممتازة اللى هيه        المتضررين من طريق  
 ولعلم سيادتك وسهولة للاخوة اى لاول مرة فى شمال سيناء           –دى وحبك ان الخير بيجى للناس       

ان هذه الارض مسجله ومثبته ملكياً او وضـع يـد            الف جنيه سواء ك    ١٥٠ان يكون التعويض    
 . فالحقيقة انا بأبلغك التحيه والتقدير وفى ايه كلمتى شكراً لحضراتكم 
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انا بأشكر السيد اللواء الكيكى على استجابته لجميع طلبات الس المحلى والس المحلى فعـلا               
 ٠٠٠ العام بيتعامل مع وكيل الوزارة السكرتير



 ٤١

تعويـضات   عمر الس ما طلب حاجة واتأخر فيها والشكر واجب فى            –واحنا بنشكره للامانة    
 بالامانة كان له دور بارز يعنى مع طرق فيه ان الحق يوصل لمستحقيه              – المواطنين الطريق الدائرى  

عانـا منتـهى    بالمبالغ اللى بنسمعهاوانا وكلت الحاج مسعد فى التعامل مع اللجنه وكان يعـنى م             
 ٠٠٠الشفافيه فيها 
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 هذا الرجل الخلوق البـشوش      - السيد اللواء سكرتير عام المحافظ     –السيد الاستاذ رئيس الس     
اللى يمكن لم تأتى فرصة ان نشكرة عن قرب وفى الوجه لكن احنا بنحييه هنا باسم اعضاء الس                  

 الاخوة اعضاء الجهاز التنفيـذى      –الاخوة الاعضاء   ه الجلسه   الس جميعاً على تشريفه لنا فى هذ      
كل عام وانتم بخير انا لا اطيل عليكم لان برضة يمكن السيد الرئيس سبقنا ان احنا هنا  دورنا فى                    

 منظومـه   –الس مش النقد بس لكن بالمفروض فيه حاجات ايجابية لازم كل واحد يأخذ حقه               
تج بين البيت وبين المدرس وبين الطالب لو وقعت فيهم اى حلقة            التعليم هيه منظومه مشتركة ومن    

نـاس  – احنا من هنا بنقول فيه مدارس نموذجيه فى محافظة شمال سيناء            ٠٠٠تسقط باقى الحلقات    
 قمه الانـضباط وقمـة      ٠٠٠بيأدوا عملهم فى خير وجه من ضمنهم مثلا مدرسة الثانويه بنات            

 احنا هنا بنحييهـا     –امينة يونس   / سهم السيدة الفاضله    ى رأ  والتفانى فى اداء الواجب وعل     الاداء
 لان ليها دور رائد فى الحفاظ على بناتنا واخواتنا اللـى عنـدها فى مدرسـة              –من الس المحلى    
 . يجب ان يقال فى هذه الظروف  هيه يمكن مثل مشرف فى المحافظة ٠٠٠الثانويه بنات 

د  الدور الرائد اللى قام بيه السي       التى يجب ان تقال هو      سيادتك اضافه من الحاجات الايجابية     – ٢
ا الطفرات فى التقدم والتنميه على ارض هـذه المحافظـة           والمحافظ والسادة المسئولين لام بيطور    

 احنا كنا هنا موضوع النظافة كنا بنطمع ان نجيب شركة زيادة مائه الف خمسين الف مائتين                 ٠٠٠
ة العـريش لان مـشكله      نيلقائمة على عمليه النظافة فى مد     شركة ا فى ال الف زيادة لتطوير الاداء     

 والـشجاع   ء لكن القرار الجـريى    –النظافة يمكن كل محافظات جمهورية مصر العربية بتعانى منها          
لتحميل سيادة المحافظ انه يدى النظافة مبلغ كبير جداً يساوى قيمة العمل اللى حيـؤدى احنـا                 

 يـا سـيادة الـريس    – א�3.���א��.��*�1لنا قفذات فى التفكير بنحييه هنا من الس وبنقدرة    
موضوع المنشأت التعليميه داخل المحافظة زى الجامعات الخاصة وكليه التربية لازم يكون هنـا فى               

دعوة لهذة المنشأت عشان يدونا فكرة عن دورهم فى خدمه اتمع المدنى            الس الس يكون فيه     
 كليه التربيـة جامعـة   – كليه الزراعة –ا فى الخدمه والتنميه بتاعتة  اللى هما عايشين فيه وشاركو    

 لازم المفروض هنا بيجوا فى الس المحلى ونعرف منهم الـدور اللـى              – المعاهد الخاصة    –سيناء  
 . ممكن يشاركوا فيه فى تنميه المحافظة 



 ٤٢

وض نعـرف ايـه     سيادتك فيه برضة مطالب عامة للمحافظة هنا انشاء كليات خاصة برضة المفر           
اللى تم فى هذا الموضوع لان طالبنا كليات تعدين كليه ثروة سمكيه عشان برضوا نخفـف اعبـاء                  

 رجـاء   א�3.�*��א��.��*���1 –خارج المحافظة   على السادة اولياء الامور ان اولادهم بيطلعوا برة         
يه يعنى ملاحظـة     المحافظة هنا ا   اخير بأرجوا السيد وكيل الوزارة برغم الجهود اللى بيقوم بيها فى          

 الشارع بتاع المدارس اللى هنا بيطلعوا كلهم فى وقت واحد وبالذات الشباب             –شكيليه بسيطة   
تأخير خروج الاولاد او البنات ولو حتى ربع ساعة         والبنات الكلام ده احنا بنرجوا انه المفروض        

بناتنا من اللى بيحـصل   ابنائنا و  لأن بيحصل حاجات أحنا لانقبل بيها على       قبل او بعد هذا الميعاد    
 من عمليه التداخل وعمبيه الا زدحام فى عمليه الخروج والدخول يا ريس 
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تحيه للمنصة الكريمة وطبعاً الشكر للسيد اللواء الكيكى مش جديد عليه لانه العامـل الرئيـسى                
 حج مبرور ان شـاء االله       ولهة اجتماعات وبنق  دلمدينه العريش واحنا برضة رحنا له مرتين وكان عن        

وان شاء االله كل اللى بيعمله فى ميزان حسناتة طبعاً برضة من يكتم الشهادة فأنه اثم قلبه كما قال                   
هما جزئين ولا اطيل الموضوع      فى عجاله الموضوع     –لا اله الا االله محمد رسول االله        . القرأن الكريم   

ثانويه العسكرية وكان فى اجتماع مجلس امنـاء        الاول ان انا كنت بأمثل الس لامناء مدرسة ال        
زور السيد وكيل   المدرستين الثانويه العسكرية والثانويه بنات وبعد ما خذنا قرراتنا وقالوا نروح ن           

ر سيادنه برضة قال لا انا اللى حـاجيلكوا         وعشان احدد ميعاد فهو مشك    ت بيه   الوزارة فأنا اتصل  
ثلاث ساعات تقريباً ناقشنا فيها العديد من الامور اللـى          فى المدرسة وقعدنا اكثر من ساعتين او        

باختصار انا بأقول هو كان سيادته مشكوراً برضة عايز يعمـل حـل             بتخص الثانويه العسكرية    
لموضوع الدروس الخصوصية بعمل يوم السبت طبعاًالس رفض والـبعض رفـض والمدرسـين              

ها تانى لكن هو سيادته برضة وعد       يدعاصحاب المصالح رفضوا قصة طويله وعريضة احنا مش حن        
وى اللى هيه بتعانى كـثيراً فى       نقال ان احنا لازم نشوف فرصة ازاى نقدر حتى على الاقل ثالثة ثا            

الموضوع انه يجب تجربه او حاجة تساعد فى الموضوع عشان اولياء الامور اللـى مـش قـادرين              
انا ادفع لكن فى غيرى مش قادر وبعدين        يدفعوا انا شخصياً بأدفع الفين جنيه شهرى انا قادر ان           

انا ابنى اقدر اصرف عليه واوديه جامعة خاصة لكن الثانى مش قادر فأحنا برضة عوزين دى امانة                 
نـا  بنقول ان احنا هو سيادته يجد مخرج او طريقة بحيث ان يبقى فيه مجموعات تقويه احنا كنا واح                 

 –وات الدراسة من ابتدائى لغايه الجامعـه  يل كان زميل ليه طول سن    صغار يمكن الاخ حسن الطو    
 صباحاً بتلقى حصه اضافيه فى مادة احنا مش قـادرين           ٧لغايه هندسة القاهرة كنا نروح الساعة       

 للساعة الثامنه دى مطلوبه حتى على       ٧,٣٠ او   ٧,١٥الساعة  فالساعة الاضافيه من    نحصل فيها   



 ٤٣

قدر فى موضوع التربية والتعليم وانـا بأشـكر         لاقل للثانويه العامة دى جزئية وانا بأكتفى ذا ال        
 . سيادته على انه متواجد بصفة دائمة ومستمرة لدى الجميع 

 سيادة اللواء محمد انا طبعاً يمكن موضـوع ظـلال النخيـل والتـراخيص           א��و�وع�א��.��6
  طبعاً احنا من احد الناس اللى شـجعوا ان المحافظـة           –ها الناس فى الموضوع     لاوالضجه اللى عم  

 ص عشان ما يبقاش فيه لعبكـه وسـيادتك  والتخطيط العمرانى يكون ليها دور فى اصدار التراخي     
الموضوع اللى لقيناها تعسر فى     سية  دكنت رئيس مدينة وعارف الشغل ازاى ماشى فى الادارة الهن         

 ٢٥دينه العـريش  المحافظة وبقى فيه تكثيف فى الموضوع انا بأقول فى عجاله انا عملت فى مجلس م   
 الموضوع اخذ كله مش حتخلص ما لا يدرك كله لا يتـرك احنـا بنقـول                 سنه احنا بنقول اذا   

 شوارع رئيـسية واضـحة      – اكتوبر   ٦ شارع   – ٢٥ شارع   –الشوارع الرئيسية شارع الفاتح     
المعالم ما المانع اصدار هذه الترخيص فيها ما دام هيه واضحة لكن الداخلى يتأجل لانه لسه عـايز             

 عاوز مرافق عايز كثير ثم مشاريع التقـسيم اللـى كانـت             –طرق عاوز رصف    تسويات عاوز   
العمرانى والتنميه العمرانيـه     عام قابل لموضوع التخطيط      ٢٠معتمدة فى سنوات سابقة فى خلال       

اللى حصل فى التخطيط التفصيلى برضة تؤخذ فى الاعتبار وهـذه المـشروعات فيهـا بعـض                 
اضيع دى جزئياً بلاش نظرة كبيرة لان احنا عوزين حلـول           التحسينات تخلص يعنى تخلص من المو     

 شكراً   .ولو جزئية 

  :   ���ل��ط	/�א�+�د� 
كثافـة   الاخوة الاعضاء مدرسة مصطفى كامل الابتدائية طبعاً         – المنصه الكريمة    –رئيس الس   

ث ادوار يـا     يوسف يا ريت امكانيه بناء دور رابع هيه ثـلا          / أ    سكانيه غير عادية واحنا بنتكلم    
 لاستيعاب الكثافة السكانيه اللى فى منطقة مصطفى كامل ريت دور رابع 

 بالنسبة للسبورات الضوئية يا استاذ يوسف الغالبيه العظمى من السبورات يا سيادة الريس              – ٢
اعادة دراسة وتحطها فى الحسبان لتغطيه المـدارس بالـسبورات           عايزة   –لاستعمال  اغير صالحة   
 . فى بعض السبورات تكتب عليها بالقلم الضوئية كان

بالنسبة لمدرسة عباس العقاد رسالة شكر للاخ جمال عمرو راجل بسم االله ماشاء االله مدرسة               : اولا
 يستقطعوا مـن  ى والدليل ام جايبين عامل على حسام الشخص  ٠٠نموذج فعلا للتربية والتعليم   

ية سرعه توفير العماله بالنسبة لمدرسة عبـاس  مرتبام وبيوفراو راتب شهرى من مرتبام الشخص   
 يوسف كـان  وزان مبارك للمعاقين كلمت الأستاذالعقاد الحاجه المهمة يااستاذ يوسف بالنسبة لس      

ق على  وسمعى اومختلف عقليا صعب جدا يترلوا السائ      المعاق ذهنى ا  –عنده اتوبيس واحد للمعوقين     
 بتوفير اتوبيس خاص للمعاقيين تانى بالاضافة        بيته فياريت توصية   حأول الشارع مش حيعرف يرو    
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م كل سنة كـشف فى      بة للمعاقين سميعا الجدد دول ليه      بالنس -للاتوبيس الاول التوصية الاخيرة   
 الاف جنية للاسف الشديد بتروح علـى        ٦ بورسعيد بتوفير سماعات والسماعه الواحدة بتتكلف     
بية والتعليم يتاخدوا كلهم العدد اللى بيتقدم فى        اولادنا فياريت يتعمل ربط بين اولياء الامور والتر       

سنة أولى بالكامل اتوبيس ومجمعين بورسعيد ويشرف عليهم احد المدرسين الاكفاء يـسافرمعهم             
خسارة بتروح علينا كل سنة لابنائنا هذه السماعات فاحنا بنرحب          –بورسعيد لتوفير السماعات    

        شكرا.بسيادة اللواء الكيكى فى مجلسنا 

 مـن الـشيطان    اعوذباالله السميع العلـيم    :��#	����وא�#���מ���و$�ل�א�وزא	��א��/א�+�د

�الحمد الله وكفى وسلام على عباده الذين اصطفى  − �+מ�א���1א�	�3ن�א�	�3מ −الرجيم 

 بعد ٠٠اما 
 عـام   محمد الكيكـى سـكرتير    – رئيس الس الموقر السيد اللواء       –السيد الاستاذالاخ العزيز    

  والاخ الحبيب المحافظة

��.%"��د�	�א��ن��-�.ل�+��.</�א�+�د

 الاخوه الاعضاء والاخوات اعضاء الس الموقر 

 #�	�****	������א�#���מ

����I�.3-�.ل�+��.<�

��د�	���א�#	����وא�#���מ�

��$#"�و$�ل�א�وزא	��

 الرد على تقرير لجنه التعليم بالس الشعبى المحلى للمحافظة 
 وزير المحافظ مراد محمد موافى السيد اللواء ال

 ر ـسالم العكش رئيس الس الموق/ الاستاذ 
 ر ــالاخوة والاخوات اعضاء الس الموق

اتقدم لكم جميعاً بالتهنئة بمناسبة عيد رأس السنه الهجرية وعيد رأس السنة الميلاديـة داعيـاً االله                 
فظ مصرنا امنه مطمئنة تحت قيادة رئيسنا       سبحانة وتعالى ان يمتعكم بموفور الصحة والعافية وان يح        

 المحبوب الرئيس محمد حسنى مبارك 
 بالنسبة لمدرسة مصطفى حقى الابتدائية فقد تم تكليف التوجيه المـالى والادارى بالمديريـة               – ١

بتشكيل لجنه لمراجعة كل ما يتعلق من امور ماليه وادارية وسوف تتخذ كافة الاجراءات القانونيه               
جميعاً انه ليس من بين العاملين بالتربية والتعليم ما         ا يسفر عنه تقرير اللجنه واؤكد لكم        بناء على م  
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هو فوق القانون وليس هناك عندى ما يسمى بأنه مسنود من اى شخصية فى اى مكـان الكـل                   
 ومهما كان من يقـف وراء       ٠٠٠يحاسب حسابأ بالدقة ويجنبنى االله سبحانة وتعالى واياكم الظلم          

 امام القانون لا يسرى الا القانون اى زميل 
  كذلك سوف تتخذ نفس الاجراءات بمدرسة ملحقة المعلمين -٢
 اما بالنسبة لمدرسة عباس صالح الابتدائية فان الحاصلين على اجازات بالنسبة لعدد العاملين              – ٣
ى فى اضـيق    المدرسة نسبة ضئيلة وللعلم فقد منعنا الاجازات للمدرسين ائياً اثناء الدراسـة ا            ب

فيه وفى كل الاحوال وجود مخالفات ماليه       الحدود ولظروف قهرية يتم تقديرها بمنتهى الدقة والشفا       
فى تسويه السلف لا ينفى ان هناك عمل جاد ذه المدارس تعليمياً وتربوياً يعنى لما يبقـى عنـدى                  

نـا اخـذنا    مدرسة على مستوى محافظة شمال سيناء وزعت عليهم سلف لاول مرة لان اح          ٣٧٥
 ـسلف السنه دى لان فلوس هيئة الابنيه وزعت على التربية والتعليم ويبقى مـن بي                ٥ او   ٤ها  ن

مدارس فيها مخالفات هذا ليس مسوغ ان انا موافق على المخالفات دى ولكن الباقى عمل بكـل                 
 جد واجتهاد 

 غير راضى عن حالـة   اما بالنسبة لمدارس وسط سيناء بأدارتى الحسنة ونخل فأنا لا انكر اننى    – ٤
  -:التعليم ا ولكن دعونى احدثكم بصراحة فأن اصلاح التعليم ا يقوم على ثلاثة محاور 

 ان هذه المناطق لا ينفع لها الا اقامة مجمعات تعليميه وذلك لان اعداد التلاميذ               -: المحور الاول    -
او لعدد التلاميـذ ولكـن      فى معظمها قليل وعدد المدرسين فى اغلب المدارس يكون اكبر او مس           

 .ستواجهنا مشكله وهى انتقال التلاميذ لهذه المدارس او اقامتهم ذه امعات 
 اعادة النظر فى اقامة المدرسين ذه التجمعات والانتقال منها واليها وبالنـسبة             -: المحور الثانى    -

علمين ولكن تواجهنـا فى     لنا فى التربية والتعليم نستطيع توفير وتجهيز مستلزمات استراحات للم         
 . اغلب المناطق عدم وجود اماكن لاقامة المعلمين 

واحنا تقدمنا لمعالى المحافظ ان يخصص لنا جزء من القرى اللى بتتعمل يبقى فيها استراحة او اثنين                 
 . للمدرسين 

فى منطقة وسط اسبوعين واخـذ راحـة        التدريس  ل هيئات   م ان قرارع  -:المحور الثالث    -
بب فى وجود عجز فى هيئات التدريس وجعل العدد المطلوب لهذه المنـاطق             اسبوعين تس 

مضاعفاً ولذلك اننى اقترح ان تشكل لجنه من اعضاء مجلسى الشعب والشورى واالس             
ة للتعليم فى وسـط     يالمحليه واهل الحل والعقد لهذه المناطق لوضع الحلول المناسبة والواقع         

 كل مشاكل التعليم فى وسط هو ممثله فى عزوف ابناء           واننى لا اتنصل من المسئوليه ولكن     
سيناء عن العمل فى منطقة وسط ولا يعمل ا الا ابناء الصعيد ومحافظات الوجه البحرى               
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ان يقترح مجلسكم الموقر ان يكون العمل فى هذه المناطق قاصراً على ابنـاء              وانا لا اريد    
 عمل متوافرة فى هذه المناطق ولكـن        وادى النيل لان هذا سيحرم ابناء المحافظة فى فرض        

 لنبحث عن اليه فى كيفية حل المشكله 
تنفذ سوف يتكلف وانا رفعتة للـسيد وزيـر    وعشان ي–المحافظ وانا عملت تقرير لمعالى     -

 . التربية والتعليم 

 اما بالنسبة لمدارس ادارة رفح التعليميه فانة سوف ينظر فى نقل مدرسة رفـح الثانويـة             – ٥
ا حيث تم تسليمها بحالـة ليـست        كان مدرسة التجارة الثانوية بعد اجراء الصيانة        للبنين م 
 .  ونحن نشكر معالى المحافظ فى اخلاء المدرسة وتسليمها لنا جيدة
الاساسى سيطرح فى الخطة للعام القـادم ان   اما بالنسبة لبناء جناح بمدرسة رفح للتعليم       – ٦

 شاء االله 
 اعدادية بقرية الحسينات وكذلك الامر للعام القادم ان شاء االله  بالنسبة لبناء مدرسة – ٧
  اما بالنسبة لمدارس ادارة الشيخ زويد التعليمية فسوف يتم متابعة مدرسة احمـد ابـو                 – ٨

 ـ    ملـه  ومش بعسلمه الثانويه وسيعاد النظر فى تغيير الهيكل الادارى ا اى مدير مدرسة ما يق
 .ه فاذا اثبت انه غير جاد فيحاسب  القانونياحنا بنحطة فى الشئون

 . سيتم تكثيف المتابعة لمدرستى الشيخ زويد الأبتدائية والغزالى الثانوية للبنات-٩
السيد رئيس الس الاخوة الاعضاء مع كل شكرى وتقديرى للجنه التعليم بمجلسكم الموقر             

 النـصف الفـارغ مـن       والتى اكن لها كل تقدير واحترام الا اننى ارى اا لم تركز اى على             
الكوب وكنت اتمنى ان تذكر ولو بعضاً من الايجابيات فى مدارسنا وتعليمنا بـشمال سـيناء                

ضعها بين ايديكم لنعلم حجم ما تم انجازة بمدارسنا سواء تعليمياً او فى مجـال               اوالتى احب ان    
او تحـسين  الانشطة وحتى لا اضيع وقتكم ساركز على بعض النقاط التى لا نريد ا الفخـر         

 :الصورة ولكن كما يقولون لغة الارقام لا تكذب والواقع يكذب او يصدق 
 انه تم تطبيق اللامركزيه فى صيانه وبناء المدارس هذا العام علـى مـستوى               -:النقطه الاولى   

الجمهورية والذى تم توزيع ميزانيات هيئة الابنيه للصيانة او انشاء المدارس تبعاً لعدد الطلاب              
 مليون جنيه   ٩,٥فظة الامر الذى ترتب علية نقص مخصصات محافظة شمال سيناء من            بكل محا 

 .  مليون ٦ مليون جنيه يعنى عجز ٣,٧٧١الى 
ورغم ذلك فقد تدخل معالى الوزير المحافظ لدى وزير التربية والتعليم لتوفير ثلاثـة ملايـين                

 فصلا بمدرسـة العـريش      ٣١ا من   مما جعلنا نقيم جناح   زيادة عن حصتنا    وستمائه الف جنيه    
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احمد عرابى التجريبيـة بـالعريش وكلكـم    الاعدادية بنات والتى سوف تحل مشكله مدرسة        
 عارفين ان فيه مدرسة ازيلت من على الوجود خالص وتم توزيع الطلبه بتوعها على المدارس 

لا ولبـاه   واننى اتوجه بالشكر الجزيل لمعالى الوزير الذى ما طلبنا منه اى دعم لشمال سيناء ا              
 . على الفور بعد اتصال معالى الوزير المحافظ بمعاليه 

افتتاح مدارس جديدة بمناسـبة     تم   انه فى اطار التوسع فى عدد المدارس فقد          -:النقطة الثانيه   
 اكتوبر قام السيد المحافظ والقيادات الشعبية والتنفيذية بافتتاحـات          ٦الاحتفال بانتصارات   

 -:المدارس التاليه 
 درسة حسين جاسر الابتدائية  م– ١
  مدرسة ابو حنيفة الابتدائية – ٢
  مدرسة السيدة زينب الثانوية بنات – ٣

  -:وفى اطار انشاء مدارس جديدة وصيانه البعض الاخر فقد تم 
  -: استلام مدارس جديدة -:اولا 

  -:تم استلام عدد من المدارس الجديدة من هيئة الابنيه التعليمية وهى كالتالى 
  مدرسة السيدة زينب الثانوية بنات بالعريش – ١
  مدرسة حسين جاسر للتعليم الاساسى بالعريش – ٢
  مدرسة ابو حنيفة الابتدائية بالعريش – ٣
  مدرسة بئر العبد الثانويه بنات ببئر العبد – ٤
 بالشيخ زويد مدرسة الشيخ زويد التجربية – ٥
  برفحمدرسة الفاروق عمر للتعليم الأساسى-٦
 :التوسعات:ثانيا
  فصول ببئر العبد٦توسع بمدرسة المريح الإبتدائية بعدد -١
  فصول ببئر العبد١٠توسع بمدرسة السادات الإبتدائية بعدد -٢
  فصول ببئر العبد٩توسع بمدرسة متعب هجرس الإبتدائية بعدد -٣
 :تجهيز المدارس بالاثاث:ثالثا
 منضدة وتم   ١٤٠٤ كرسى معدنى خشب وعدد      ١٤٠٤ تم توريد أثاث تعلم نشط بعدد        -١

الأبنية كما تم توريد    توزيعها على المدارس بالإدارات التعليمية حسب الحاجة عن طريق هيئة           
 كرسى تم تصنيعهم عن طريق المدارس الـصناعية وتم          ٧٨٠ ترابيزة تعلم نشط و    ١٢٠عدد  

 .توزيعهم على المدارس بمختلف الإدارات 
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 :لمدارسأعمال الصيانة با:رابعا
 جنيه لكل طالب لعمل الصيانة البسيطة عـن         ٤٠٩٧تم توزيع مبلغ لكل مدرسة بواقع       -١

 .طريق إدارة المدرسة وأشراف هيئة الأبنية التعليمية 
 : مدارس وهى كالتالى٦تم اتخاذ اجراءات الطرح والترسية لعمل صيانة شاملة لعدد -٢
 مدرسة عباس صالح الإبتدائية بالعريش-١
 بنك سينا الابتدائية بالعريشمدرسة -٢
 مدرسة فاطمة الزهراء ع بنات بالعريش-٣
 مدرسة بئر العبد الصناعية ببئر العبد-٤
 مدرسة الشيخ زويد ع بنات بالشيخ زويد-٥
 مدرسة الماسورة الإبتدائية برفح وتم الإنتهاء من أعمال الصيانة فى الموعد المطلوب-٦
 ئر العبد فور علمنا ا فى أقامة أربعة فصول امدرسة أم عقبة ببكما تم حل مشكلة -٧

 :خامسا
تم توريد مستلزمات الخطة الاستثمارية من أجهزة وآلات وأثاث ومفروشات لزوم المـدارس             

 .ودواوين المديرية والإدارات التعليمية والمطابع السرية 
 :النقطة الثالثة

راسى حتى لا تتأثر الدراسة بغيـاب       وقف أى برامج تدريبية للمدرسين أثناء العام الد       فقد تم   
 من المدرسين وقصر التدريب على أيام الجمعة والسبت ولو كان هنـاك ضـرورة               عدد كبير 

 ألا يزيد عدد المتدربين عن أثنين على أقصى تقـدير مـن             ملحة للتدريب فى غير هذه الايام       
 أن أوضـح أن     ريـد المدرسة الواحدة حتى فى التدريبات المركزية التى تجـرى بـالوزارة وأ           

التدريبات الأن تجرى بالإدارات التعليمية وليس بالعريش تخفيفا على زملائنـا مـن مـشقة               
للوقت وقد تم تجهيز خمس قاعات فى هذا الخـصوص بـالإدارات            الانتقال للعريش وتوفيرا    

المختلفة كما تم افتتاح قاعة للفيديو كونفرانس ببئر العبد وجارى الانتهاء من قاعـة أخـرى       
لو جهدا حتى نجهز    فتتاحها ولن نأ  لأشيخ زويد سيتم تزويدها بالأجهزة والمستلزمات قريبا        بال

 .قاعة بالحسنه ونخل وقاعة أخرى بالعريش غير الموجودة بالمديرية 
 :النقطة الرابعة

تم تفعيل إدارة التوجيه الفنى بالمديرية والادارات التعليمية المختلفة وذلك لزيارات المدارس فى             
 سيارة  ٢عدد  + بأتوبيسين من الوزارة    الشأن تم تزويد المديرية     هذا  ف أرجاء المحافظة وفى     مختل

دبل كابينة بغرض تفعيل الزيارات الميدانية للمدارس والقضاء على حجة أنه لا توجد وسائل              
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أننى عندما جئت الى شمال سيناء وجدت أن        مواصلات متوافرة لزيارة المدارس وأريد التأكيد       
يزرها متابع منذ أكثر من عشرة سـنوات وقـد تم وضـع خطـة     شرات المدارس لم هناك ع 

 موجه كل يوم عن طريق توافر الأتوبيسين لزيـارة          ٥٢للزيارات التعليمية للمدارس بخروج     
الواحد للوقوف على مستوى تلاميذنا ومدرسـينا ومعالجـة جوانـب            مدرسة فى اليوم     ٢٦

 من  ٦٥ وإدارة الشيخ زويد عدد      ١٠٦ وعددها   شالقصور وقد تم زيارة جميع مدارس العري      
 ٤٥ وإدارة الحـسنه     ٨١ من أصل    ٧٠ وبئر العبد    ٥٦  من أصل  ٥٦ وإدارة رفح    ٧٢أصل  

 . مدرسة ٢٥ من أصل ٢٥ وإدارة نخل ٦٥من أصل 
 :النقطة الخامسة

  والإدارات التعليمية فقد تم ولتحسين الاداء للمعلمين وقيادات المدارس
ر التعلم بمبنى مستقل ملاصق لمدرسة الشهيد عماد الدين أيوب الثانوية           إنشاء مركز مصاد  -أ

 :يتكون المركز من 
 مكتب للإدارة)١
 قاعة التدريب)٢
 قاعة الحاسب الالى)٣
  الوسائل التعليميةةقاع)٤
 المكتبة)٥
 دورة مياه رجالى)٦
 سيداتي وسادتيدورة مياه )٧
 بوفيه)٨

 :ويهدف المركز إلى
 اسى عن طريق توفير مصادر تعلم ذات ارتباط بالمنهجدعم المنهج الدر-١
 توفير التسهيلات التى تساعد المعلم على إنتاج وسائل تعليمية بسيطة-٢
 .المعلمين فى تبادل الخبرات والتعاون فى تطوير المواد التعليمية وأساليب التدريسمساعدة -٣
 .إتاحة الفرصة للتعلم الذاتى -٤
 .الفردية تلبية احتياجات الفروق -٥
تحقيق التنمية المهنية لجميع العاملين بالمديرية ومدارسها من خلال الاستفادة بمصادر المعرفة            -٦

 المتنوعة بالمركز
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دعم قدرات المعلمين من خلال دورات تدريبية متخصصة على اسـتراتيجيات الـتعلم             -٧
 .المختلفة 

  .لدى المعلم والمتعلمتمنمية مهارات البحث والاكتشاف والتفكير وحل المشكلات -٨
 محو الأمية الكمبيوترية للعاملين بالتربية والتعليم-٩

 )icdl(الدولية لقيادة الكمبيوتر التأهيل للحصول على الرخصة -١٠
 توفير مراجع ومصادر معلومات تربوية للقائمين على العملية التعليمية-١١
 مكانات المتاحة بالمركزتقديم خدمات للمجتمع المحلى المحيط وذلك من خلال الإ-١٢
 برامج للتنمية المهنية المستدامة وتقـديم بـرامج تنـشيطية            نتيجة لإنشاء المركز عمل    وكان

للقيادات الوسطى بالمديرية والإدارات التعليمية والموجهين ومديرى المدارس وجارى اتخـاذ           
لابنـا باـان    بإذن االله لط  ) ICDL( كز مع اليونيسكو لمنح شهادة    الإجراءات لاعتماد المر  

ولأفراد اتمع المحلى بأجر رمزى وقد أعددنا له لائحة مالية للتنظيم العمل به وأود هنـا أن                 
 ٥أشكر لكل من ساهم فى تزويد المركز بالأجهزة والمستلزمات الأستاذ الدكتور حسن راتب              

و حسام   سلمى بمبرد للمياه وبعض الأثاث والعض       لقاعات المركز العضو عبد الحميد     مكيفات
شاهين ببعض الاثاث والعضو رمضان سرحان ببعض الاثاث والمستلزمات وبرنـامج المعونـة      

رسى ووعدنا منـهم    ك٢٥ و  تربيزات ٦ داتا شو    ٢الأمريكية بعشرة أجهزة كمبيوتر وعدد      
 زاخرة بالمراجع والكتب والوسائل التعليمية التى تصب فى مصلحة ابنائنانا بمكتبة دبإمدا
على طـرق    دورة تدريبية للمدرسين والموجهين أثناء الاجازة الصيفية         ١٦عمل أكثر من    -ب

 واستراتيجيات التعليم والتدريس الفعال وقد قام الموجهون العموم جزاهم االله خيراً ا 
 تم الاتفاق مع كلية التربية بالعريش لعمل برنامج لرفـع مـستوى مدرسـى المـدارس           -ج

 رس باللغه الاجنبيه وذلك فى اجازة نصف العام ان شاء اهللالتجريبيه وخاصة فى المواد التى تد
 تم وضع خطة مجدوله لعمل صف ثان من القيادات سواء بالمديرية والادارات التعليميـة               -د

والمدارس وقد حرصت على افساح اال لابناء المحافظة جنبا الى جنب مع اخوام من ابنـاء         
 منهم ادارات التعليم بالمحافظة الان      ٥ارات حيث يقود    وادى النيل فى المراكز سواء قيادة الاد      

ت تعليمية فضلا عن دفع عدد كبير منـهم للعمـل بالامتحانـات سـواء     ا ادار٦من اصل  
 التعليميـة   بالكنترولات او مراكز توزيع الاسئله او مراكز قياديه بديوان المديرية والادارات          

ن الاستاذ محمـد حامـد    ويجلس الاوسطوقد حرصنا على ان تكون قيادات وسط من ابناء        
 بحرى الذى كلفناه وكيلا للادارة التعليمية وسط بقدر الامكان فاهل مكة اعلم بشعاا 
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بـديوان   ) ICD L( تم انشاء قاعة لامتحانات الرخصه الدوليه لقيـادى الكمبيـوتر   –ه 
انكـم  و تتـذكرون    المديرية والتى ا قضينا ائيا على مشكلة امتحان الحصول عليها والتى ل           

 لشمال سيناء ووعدتكم بحل هـذه المـشكلة وبعـون االله            عرضتموها علينا عند بدء مجيئى    
 وباتصال معالى المحافظ بوزير الاتصالات تم حل المشكلة 

 جارى الان الاتصال بالجهات المعنية لاتمام اجراءات انشاء امـع الخـدمى التعليمـى               -و
 جنية من صندوق دعم المشروعات التعليميـة بـالوزارة     مليون ١٠بالريسه بتكلفه تزيد عن     

ويعتبر هذا امع نقله تعليمية ستحقق طفرة فى الخدمات التعليمية بالمحافظة حيث سـيتكون              
المبنى من بدروم وخمسة ادوار يتم عمل مطبعة الامتحانات به وقاعات للتـصحيح وقاعـات               

 وضيوف المديرية والمتابعين مـن الـوزارة        للكنترول ومخازن المديرية واستراحة لكبار الزوار     
  متر وموقعة بالريسه ٩ ر١٠٠وقاعة اجتماعات ومساحة المركز 

واصبحت تابعة للمديرية مباشـرة      تم استلام المدينة  الرياضيه وتم وضع لائحة لتشغيلها         -ى
 ولمحافظة شمال سيناء

بح جاهزا للعمل والحمد     تم اصلاح واعداد الجناح الفندقى بمدرسة العريش الفندقية واص         -ن
 ب فيه الطلاب تدريبا عمليا الله ليتدر

  تم انشاء ادارة للموهوبين لاكتشاف اصحاب المواهب من ابناننا ورعايتهم -ل
وتم طبعا تخصيص الارض عن طريق الس الموقر  وتم عمـل رسـومات لم غـير احـضار                   

 الاعتمادوينتهى هذا الموضوع
رواتبـهم   شهر لم يتـسلموا      ١٩رس صديقه الفتاه يقالهم     جئت الى شمال سيناء ووجدت مدا     

بالمرة لام لم يكونوا قد سوا اوضاعهم القانونية قمت مع الزميله الاخت سناء جلبانه بتوفيق               
اوضاعهم وذهبت الى وزارة التربية والتعليم واحضرنا مرتبام العام الماضى والعام القادم ان             

 شاء االله 
قل  بأ زمات بالمديريةوالادارات التعليمية ولدينا خطط لمواجهه اى ازمة        تم انشاء ادارة للا    -ص

 تم اعـداد    امس فى حاله حدوث سيول لاقدر االله ك       الخسائر ولدينا خطط بديله لتشغيل المدار     
 خطة للمساعده فى ايواء الناس

 عامل خدمات معاونه    ٢٠٠ حارس امن و   ٣٥٠ وهى تزويد المحافظة بعدد      -:النقطة الخامسة   
د تم الانتهاء من مقابلتهم فى مراكزهم حتى لانكلفهم مشقة الحضور للعـريش واريـد ان                وق

اطمئن مجلسكم الموقر بان اختيار المرشحين للعمل سيكون بمنتهى الشفافية ولن يكون هنـاك              
مجالا للمجاملة ولا المحسوبية ولا الوساطة وسيتم اختيار العمال وحراس الامن من نفس ابناء              
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اقع ا المدرسة وانى اريد ان اسجل شكرى وتقديرى لمعالى الوزير اللـواء المحـافظ          القرية الو 
 مـن مجلـس   علم مجلسكم الموقر ان هناك قرارامراد موافى لجهده الدؤوب فى هذا الصدد ولي 

عاطف صدقى رحمة االله بعدم تعيين عمال خدمات معاونه بتاتا ولكن           / رئيس الوزراء الدكتور    
  حارس امن ٣٥٠ عامل ٢٠٠وعينا عامل افظ وجهده الدؤوب قات معالى المحبعلا

 مدرسة رياض   ١٢٧ معالى الوزير احمد زكى بدر على التعاقد مع          كما تم الحصول على موافقة    
الاطفال تم عمل مقابله لعدد مدرسة وهو العدد المتوافر الان وهو كل العدد المتقدم من شمال                

 مختلف التخصصات لمدارس وسط سيناء باذن        مدرس فى  ٤٥وجارى طلب التعاقد مع     سيناء  
 االله 

النقطة السادسة فانى سأقدم لكم امثله على مدى ماحققة ابنائى بشمال سيناء سواء الطـلاب   
او المعلمون ولكثرة عدد الاوسمة التى حصلت عليها المديرية سواء على مستوى الجمهورية او              

 ٢٠١٠ /٢٠٠٩لتى حصلت عليها المديرية     الوطن العربى سأقدم لحضارتكم المراكز المتقدمة ا      
 -:وهى كالتالى 
فى اطار اهتمام وزارة التربية والتعليم المعلمين نظمت الوزارة مسابقة المعلـم        - أ

المثالى حيث فازت الاستاذة منى عيادة سليمان بلقب المعلـم المثـالى علـى              
 م المدرسة بمدرسة العريش     ٢٠١٠ /٢٠٠٩مستوى المحافظة للعام الدراسى     

لثانوية بنات وحضرت المقابلـه بـديون عـام الـوزارة يـوم الثلاثـاء               ا
 م وتكريم الـسيدة     ٥/١٠/٢٠١٠ م ثم تكريمها يوم      ١٨/٥/٢٠١٠الموافق

 مديرة ادارة مدرسة العريش الثانوية بنات فى ديوان عام الوزارة 
حصلت المديرية فى مسابقة الفنون المسرحية على المركز الاول على مستوى            -  ب

  الجمهورية

حصلت المديرية فى مـسابقة فى الالقـاء علـى المركـز الثالـث لعـام                 -  ت
٢٠٠٩/٢٠١٠  

فى الاتحادات الطلابيه حصلت المديرية على المركز الخامس علـى مـستوى             -  ث
 الجمهورية 

المسابقات المتنوعة حصلت المديرية على المركز الاول والمركز الثانى والمركز           - ج
 ورية الثالث والمركز العاشر على مستوى الجمه

فى المسابقات البحثية حصلت المديرية على المركز السابع والمركـز العاشـر     - ح
 على مستوى الجمهورية
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فى معرض الصاحافة المدرسية لذوى الاحتياجات الخاصه حصلت المديريـة           - خ
 على المركز الاول على مستوى الجمهورية للعام الثالث على التوالى 

محمد مجدى محمد عبـد     / الطالب  فى مسابقة النحو والتحدث بالفصحى فاز        - د
االله مدرسة رمانه الاعدادية بالمركز الاول على مستوى الجمهوريـة والعـالم          
العربى كما حصل على المركز الاول على مستوى الجمهوريـة فى المـسابقه             

 الدينية وحفظ القران الكريم كاملا 

ه فى الجوده والاعتماد التربوى فقد حصلت المدارس الاتيـة علـى الجـود             - ذ
 م٢٠١٠الاعتماد التربوى 

مدرسة العريش الثانوية الصناعية بنات وهى اول مدرسة فنية تحصل علـى             - أ
الاعتماد والجوده على مستوى الجمهوريه وقد زارنا وكيـل اول الـوزارة            
للتعليم الفنى منذ اسبوعين وقرر الوزير احمد زكى بدر صرف نصف شـهر             

 مكافاة للعاملين ا 
 نوية بناتمدرسة المساعيد الثا -  ب

 مدرسة بئر العبد الاعدادية بنات  -  ت

فى مسابقة المكتبات حصلت المديرية على المركز الاول والرابع والـسادس            -  ث
 ن على مستوى الجمهورية سوالميداليه الذهبيه للقارى الاح

كما فازت المديرية بالمركز الرابع على مستوى الجمهورية فى المعـسكرات            - ج
 المتميزة 

ير على المعلم المتميز على مستوى الجمهورية من نقابه         كما فاز شخصنا الفق    - ح
 ودرع القيادات المتميزة من نقابه المعلمين وكنا قد         ٢٠٠٩/٢٠١٠المعلمين  

فزنا فى مسابقة حفظ القران الكريم بروايتى حفص وورش والله الحمد والمنه            
  ذلك احسبه لشمال سيناءن حصولى علىوكنت اود اذكر ذلك ولك

اننى اردت فقط ان اضع امامكم صورة واقعية لما عليه          لس الموقر   الاخوه اعضاء ا  
تعليمنا فى شمال سيناء ورغم اننى لست راضيا عنه كل الرضا ولكن اقول اننى لـن                
الو جهدا فى مواصله العمل ليل ار مع زملائى المعلمـين والمـديرين والمـوجهين               

 هذه الارض المباركةوالعزيزة على     والمتابعين فى سبيل النهوض بالعملية التعليمية على      
 الأبرار هذا مع قبول شكرى      قلوبنا جميعان والتى قدمنا من اجل استردادها الشهداء       

ن اتوانى عن مطالبة معالى الوزير بان يكون لـشمال           اننى اؤكد لكم اننى ل     وتقديرى
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وبعد هذه المسابقة سـأنطلق فى جميـع         سيناء نصيب من التعيينات ومن التعاقدات     
  عامل اخرين لسد العجز فى مدراسنا ٢٠٠  و حارس امن٣٥٠نحاء لاحضار الا

 اسال االله سبحانه وتعالى ان اكون عند حسن ظنكم وان اعمل لوجه االله سـبحانه              
  والسلام عليكم ورحمة االله٠٠٠كم وتعالى واشكر لكم سعة صدور

   وكيل الوزارة                                                               
                                                              يوسف سليمان عبداالله
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 الس بنقدم لك الشكر والتقدير يااستاذ يوسف واحنا المثل عندنا ان الرجل الجيـد               احنا باسم 
سيادتك تطلع كل اللـى      اللجنة جعلت     احنا فعلا يعنى   ٠٠ لم يظهر الاحينما تضيق عليه       والممتاز

يوسف وبنشكر باسم الس المحلـى  /التقدير ياستاذ و احنا بنقدم لك كل الشكر       ماسمعنا هوشىء 
يوسـف فى   /ااسـتاذ فظة شمال سيناء واهتمامنا الاخد ي      بمحا معالى وزير التربيه والتعليلم لاهتمامه    

للى موجودة بينها وبين قريـة رمانـه وده         طلب ياريت اعتماد مدرسة بالوظة الثانوية للمشاكل ا       
 ـ             ة عـشان   موضوع يعنى انا بالتمسه ودخلت فيه باق احنا عوزين اعتماد مدرسة بالوظة الثانوي

 ٠نتهى الخلاف خاطر ي
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 ان شاء االله باذن االله تعتمد وانا أول ماجاب المشكله دى انا فصلت              وكيل وزارة التربية والتعليم   
 المدرستين 
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اونت معنا فى أول لحظه لكن عوزين نعتمـدها ان شـاء            عاحنا بنشكر سيادتك لانك انت فعلا ت      

 لوله اى تعليق –نسمع لسيادة اللواء الكيكى    ٠االله

 بدون ميكرفون    :0.�/��3.د�/�א�+�د�
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 انا باعانى فى مشكله عندى فى الـشوحط   احنا بنوصى فى مدارس التعليم الاساسى    يااستاذ يوسف 
 من الوزير بين الابنية التعليميـة        مدارس التعليم الاساسى بيبقى قرار     -زى مابيقول الاستاذ صالح   

ومديرية التربية والتعليم حصل خلل فى العمليه التعليمية بين الاداريين ان ياريت مواضيع المدارس              
دى مشكله فى الـشوحط حـتى فى الحـصص وفى           تشوف ليها حل على مستوى المحافظة انا عن       

 ومين يمسك رئيس ومن يمسك وكيل الادارة
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هو انا حاقول سـيادتك علـى       :  و$�ل�وزא	��א�#	����وא�#���מ����−��و+��U/�א�+�د
نا عوزين نبحث عن الصالح العام والنظرة المستقبلية انا بأتمنى ان كل مدارسـنا فى               لو اح –حاجة  

متـر  ٤٠يااخوانا بتأخذ   ى وحتسألونى ليه ؟ مدرسة التعليم الاساسى        شمال سيناء تبقى تعليم اساس    
 ـ٥٠٠ فى المدرسة راغعن كل فصل ف     ٣دى او المدرسـة   بيخلينى لما اجى انشا مدرسة بيبقى عن

 ـ   يت اتوسع فى المدرسة فيما بعد مش محتاج لقرار تخصيص يدوب          بمرات فراغ فلو ج    ة  بـس هيئ
 الابنية يتجى 
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 متر ولافيـه حاجـه      ٤٠  تعليم الاساسى فى مدرسة واحدة لافى      استاذ يوسف عملوا المدارس ال     يا

 مدرسة واحدة وعمولوها تعليم اساسى٠٠

��:�و$�ل�وزא	��א�#	����وא�#���מ��−���و+U/�א�+�د�

 واحنا حلينا بعض المشاكل فى بعض المدارس ان احنا على سـبيل المثـال               هنا فى الادارة   المشكلة
وكيـل  و واحد  يصبح هناك مدير   ٠٠ارة المدرسه بس     غانم والاخ خليل قاعد جنبى غيبنا اد       قوس

 معه واشراف للمدرسة من الصف الاول الابتدائى حتى الصف السادس الابتدائى 

� فى الاعتبار سيادتكطها برضه      طيب ح:	%�س�א����س�/�א�+�د
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يم كل سنة وانتم طيبين بمناسبة العام الهجرى الماضى والعام الميلادى القـادم             بسم االله الرحمن الرح   
انوب عن المحافظ أنا     ان انا طبعا انا مااقدرش       ٠٠بأشرف للمرة الثانية ويكون لى الشرف       أنا   ٠٠

 اصلا والقائد بتاعى    مراد موافى لانه هو استاذى    / عن سيادة اللواء   سنه عشان انوب     ٣٠٠قدامى  
ون عند حسن   عنى اتعلمت منكم ازاى اك    اتى انا بقى لى عشر سنوات طالما ي       جاى بين اخو  لكن انا   

 جاى انا نيابة عن المحافظ انما انا جاى استمرار للتعليم منكم من طوال               يعنى مش  ٠٠ظنكم يعنى   
 ٠عند حسن الظن يعنى عشر سنوات بأتعلم منكم ازاى ان انا اكون مؤدى 

 بعا فى تأكد اا محل اعتبار انامش حأعلق عليها لان هيه محل اعتبار ط           طبعا التوصيات بتاعتكم انا م    
 ياريت يكـون مـش فى المطبعـه         وطبعا ده "تفكير سيادة المحافظ واللى انا بأطمئنكم عليه يعنى         

ة ان اللى فى جعبه السيد الوزير المحافظ وانا اعلمه جيدا يعنى يفوق عشان تنفـذاللى فى                 ولاحاج
 شمال سيناء يعنى انا مثلا عايز معاى عشرة سكرتيرعام ومثلا خمـسة جهـاز               جعبة المحافظ لصالح  

تنفيذى عشان نلاحق على اللى انتم ماتعرفهوش اللى فى جعبتة اللى هو لصالح المحافظة وحتشوفوا               
باذن االله الكلام ده تباعا لان هو لايألواجهدولا تفكير سواء هو موجود حتى فى الخميس والجمعه                

مرة عشان قابل الوزير الفلانى وقابل مين وكله لصالح المحافظة ويمكـن            ٢٠-١٥لا  بيتصل بيه مث  
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انتم شفتم اللى اتعرض الصبح بشكل مبسط كأحد الحاجات المقلقة للمحافظ من ساعة ماجـاء               
وهو كان فى دماغة مشكلتين كيف تتم التنمية بدون نظافه وفى مكان مفيش فية او الميه كانـت                  

وكـل  ين لكن طبعا التعليم والصحة      ى حاجتين اساسيت   هو حاطط ايده ع    واعتقد يعنى ٠٠متعسرة  
 معـاه   لتنفيذى لايؤدى او يكون غير قادر على انه يكون مؤدى          الكلام ده هو طبعا ايه لايسمح     

 اللى  ٠٠ انا لست مجامل     -طبقا لرؤيته انا بأقول لكم مش من باب اامله ولكن من باب الواقع            
 وزى ماانتم شفتم الصبح منظومة النظافه اللى هو طبعا          ةافظ تجاه المحافظ  فى جعبة سيادة الوزير المح    

 يمكن التقرير اتعرض عليكم بشكل مبـسط احنـا   –صاحب الجهد الاكبر فى التفكير والوصول    
 امبارح لمدة يمكن ساعتين لكن هو احنا اختصرناه عشان خاطر الجلسة بتاعتكم             طبعا اتعرض علينا  

وطبعاً % ١٠٠فذ  نهيه طبعا حتت  ٠٠فه انا بأقول اللى انتم يمكن شفتوها         ولكن منظومة النظا   ٠٠
معرفش سيادة المحافظ قال لكم ولا لأ قبل ماتبدأ الشركة بلغتنا أحنا كناس عسكريين حيتعمـل                

 الكلام مش موضوع كلام مش بنظام       –تفتيش حرب للشركة بكامل قوامها بحيث يعنى ايه آجى          
 حاجة لأ بنظام الرجال المحترمين فى شمال سيناء أنا بطمئنكم ليـست             ابو العربى بتاع بورسعيد ولا    

لحاح الـسيد   التصيات اللى أنا طبعاً مش حأخوض فيها لأن مافى جعبة السيد الوزير المحافظ   وبا               
ا هو   يعنى على طول عامل لنا قلق فيم       ٠٠ا  لموقر اللى هو طبعا مابيسبناش فى حالن      رئيس مجلسكم ا  

لح المحافظه فبأذن االله طبعا ذه المنظومة الحاح من السيد رئيس الس لما هـو               لصالح الس وصا  
صالح المحافظة وفكر محترم وراقى جدا لاقصى ماتتخيلوا من الرجل اللـى علـى راس الجهـاز                 

ب العاجل يعنى الموضوع او الصورة حتتغير تماما وانا بأقول          ى وانا اعتقد بأذن االله فى القري      التنفيذ
ضه كأحد التنفيذيين بعد المحافظ ان كل الجهاز التنفيذى يعنى صدره بمنتهى الرحـب لاى               لكم بر 

توصيات لكم سواء فى داخل الس اوخارج الس بنتمنى لشمال سيناء كل التوفيق واا تظهر               
 ٠بالمظهر المشرف اللى هية ممكن تكون عليه من زمان وبأذن االله فى القريب العاجـل حتكـون                  

 .مكوبنشكر
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 موافقة على توصيات لجنة التعليم ٠٠ احنا بالمناسبة اولا ٠٠شكرا سيادة اللواء
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وم  والغذاء فى قرية الشوحط ي     – لزفاف ابنى ايمن ان شاء االله        ١٠/١انا بأدعوكم ان شاء االله يوم       
والدعوة عامة لجميع الحضور وياريت اللى مش حاضر تبلغوه فى النهاية انا            ٠٠الاثنين ان شاء االله     

خالد مساعد مـدير    / بأقدم شكرى وتقديرى باسمكم جميعا للسيد السكرتير العام والسيد اللواء         
 .الامن والسادة الجهاز التنفيذى الشعبى 
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